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Konferenca velenjskih komunistov 

Stališč in sklepov je dovolj, 
začnimo jih torej uresničevati 

To kar smo zapisali v naslovu, 

je bil gotovo eden od pomembnej-

ših poudarkov, ki jih je na pro-

gramsko volilni konferenci občin-

ske organizacije ZKS Velenje v 

poročilu o oceni samoupravnih 

družbeno ekonomskih in družbeno 

političnih razmer v občini Velenje 

izrekel dosedanji sekretar pred-

sedstva občinskega komiteja ZKS 

Velenje Jože Čurčič. Konferenca, 

ki je bila v Domu kulture zadnjo 

soboto — udeležilo se je je 185 

delegatov (95 odstotkov) ter 48 

gostov, med njimi tudi izvršni se-

kretar predsedstva CK Josip Ko-

šuta —, je bila seveda pomembna 

priložnost, da komunisti ocenijo 

dosedanje delo in da si zastavijo 

nadaljnje naloge. Teh pa je ob go-

spodarskih težavah, v katerih je 

večina kolektivov v občini Velenje 

zelo veliko in zato je prav od mo-

čne in uspešne partijske organiza-

cije odvisno, kako jih bomo pre-

magovali. 

Prav gotovo je to kritično ob-

dobje priložnost, da se člani Zve-

ze komunistov pokažejo kot no-

silci aktivnosti za doseganje bolj-

ših gospodarskih rezultatov in 

pri odpravljanju vseh tistih po-

manjkljivosti s katerim se otepa 

naše samoupravljanje, ki slabijo 

uveljavljanje začrtanih idej, 

omogočajo pa krepitev negativ-

nih pojavov. 

Skupščina 0 0 ZSS Velenje 

Široka usposobljenost 
za premagovanje težav 

V petek je bila v Domu kulture v Titovem Velenju skupščina občin-

ske organizacije Zveze sindikatov Slovenije Velenje, ki se je je udeležil 

tudi predsednik republiškega sveta Zveze sindikatov Slovenije Marjan 

Orožen. 

Kot so ugotovili v uvodnem 

poroči lu o delu občinske organi-

zacije, je ta v preteklem obdobju 

delovala tako, da je bilo vanjo 

vključenih kar največje število 

članov sindikata. To pa pomeni 

poglabljanje demcokratizacije od-

nosov v zvezi sincdikatov, utrjev-

naje samoupravneega položaja in 

odgovornosti delatvcev ter široko 

organizacijsko usposobljenost za 

premagovanje vseh težav. 

Nadal jn ja naloga sindikata pa 

je, da še bolj izkoristi vse tiste 

zmožnosti , s katerimi lahko še 

uspešneje uveljavlja in utrjuje 

družbeno-ekonotnski položaj de-

lavca, so dejali na skupščini. 

V razpravi so se dotaknili na-

grajevanje po delu, položaja 

gradbenega delavca v sedanjem 

trenutku, spregovorili o obrato-

valnem in delovnem času RLV, o 

izobraževanju, inventivni dejav-

nosti in o tem, kako v občini po-

tekajo razprave o kritični analizi. 

Povejmo še, da bo občinski sin-

dikalni svet še naprej vodil Ciril 

Grebenšek, za podpredsednika 

so ponovno izvolili Branka 

Krajnčeca in za sekretarja Roma-

na Juriča. 

Več o skupščini občinske orga-
nizacije ZZS Velenje lahko pre-
berete na 3. strani. 

Seveda pa je takšne besede la-

žje zapisati kot uresničiti, saj 

nam (tudi Z K ni izvzeta) pogosto 

pomanjka tovariška kritika" izo-

gibamo se zameri, iščemo izgo-

vore za slabosti, zamegljujemo 

vprašanje odgovornosti, zaradi 

avtoritativnega zavračanja dolo-

čenih idej in mnenj ter posamez-

nikov, ki j ih izražajo, pa je oto-

pela tudi ost, s katero so delavci, 

predvsem pa še partijci, v prete-

klih obdobjih znali zadevati v 

središče problemov. In prav to se 

nam sedaj močno otepa. Zato je 

bila v poročilu, podanem na ple-

narnem zasednaju in po komisi-

jah, poudarjena potreba po idej-

ni, organizacijski in kadrovski 

krepitvi občinske organizacije 

Z K S Velenje. x -
(Več na 3. strani) 

Vinko Hafner v Gorenju in Reku 

0 volitvah '86 
V ponedeljek, 24. februarja, bo v sejni dvorani skupščine 

redna seja članov občinske konference S Z D L Velenje. 

Tudi tokrat bodo na njej namenili vso pozornost volitvam 

86. Med drugim bodo obravnavali in sprejemali poročila o 

opravljenih kandidacijskih postopkih za možne kandidate za 

delegate v družbenopolitični zbor občinske skupščine, stališča 

temeljnih kandidacijskih konferenc o možnih kandidatih in 

določili predlog liste kandidatov za družbenopolitični zbor ob-

činske skupščine, določili pa bodo še listo kandidatov za dele-

gate družbenopolitičnega zbora skupščine občine Velenje. 

Gorenje in Rudarsko elektroenergetski kombinat Franc Leskošek-
Luka je v četrtek obiskal Vinko Hafner, predsednik republiške skupšči-
ne, z njim pa sta bila tudi Mart in Mlinar, predsednik zbora združenega 
dela republiške skupščine in Rudi Koprivnik, predsednik gospodarske 
zbornice Slovenije. 

Gostje iz republike so se naj- krito so spregovorili o nekaterih 

prej v Gorenju s poslovodnimi problemih, ki preprečujejo uspe-

delavci te sestavljene organizaci- šen zaključek prvega dela sanaci-

je pogovarjali o družbeno eko- je ter obenem ovirajo tako zelo 

nomskem položaju tega sozda potrebno posodobitev proizvod-

ter o uresničevanju sanacije. Od- nje. Precej pozornosti so nameni-

li tudi novi Gorenjevi tovarni Bi-

ra v Bihaču, ki je kot eden naj-

večjih naložbenih projektov slo-

venskega združenega dela v dru-

gih republikah, zaradi pridoblje-

nih izkušenj še posebej zanimiva. 

Predstavniki Gorenja so goste 

seznanili tudi z nadaljnj imi raz-

vojnimi usmeritvami sozda ter 

j ih opozorili na nekatere težave, 

ki j ih pestijo ob doseganju proiz-

vodnih in izvoznih rezultatov. 

Na prvem mestu so gotovo po-

novni pritiski proizvajalcev re-

promaterialov, ki zahtevajo tudi 

preko sto odstotna povišanja cen 

svojih izdelkov. Pri izvozu pa na-

stajajo težave zaradi precenjene-

ga dinarja in prepočasnega uva-

janja deviznega zakona. 

Vinko Hafner in Martin Mli-

nar sta nato odšla v R E K Franc 

Leskošek Luka, kjer so ju pred-

stavniki tega kolektiva opozorili 

na slab družbeno ekonomski po-

ložaj rudarstva in energetike. Ru-

darsko elektroenergetski kombi-

nat se je v preteklem letu otepal 

z velikimi likvidnostnimi težava-

mi, stalno pa je moral najemati 

tudi drage kredite. Preteklo leto 

bo sicer zaključil s pozitivno nič-

lo, vendar pa zato ta kolektiv ob-

veznosti do občine dokaj slabo 

izpolnjuje. Njihov rezervni sklad 

je že povsem osiromašen, precej 

problemov pa j im povzroča tudi 

občutno premajhno število sta-

novanj za delavce. 

Dejavnost Rudarsko elektroe-

nergetskega kombinata Franc 

Leskošek Luka vedno bolj ogro-

ža tudi ekologijo Šaleške doline. 

Prav o tej problematiki ter o te-

žavnem družbeno ekonomskem 

položaju (Vinko Hafnerje menil, 

da bodo morali kaj več za dose-

go teh ciljev narediti tudi sami), 

bodo letos spregovorili tudi na 

republiški skupščini. 

Boris Zakošek 

Občinska konferenca SZDL Mozirje 

Izbrali dobre kandidate 
Na njej so najprej ocenili 

kandidacijske postopke in 
kadrovske priprave na voli-

V ponedeljek na Golteh 

Slalom 
Ljubitelji alpskega smučanja 

bodo v ponedeljek gotovo preživeli 

na Golteh, kjer bo smučarski klub 

Velenje izvedel zanimivo tekmova-

nje v slalomu za Evropski pokal. 

Velenjski smučarski delavci so 

se podobne organizacije lotili že 

pred dvema letoma. Najprej so 

pripravili tekmo v slalomu za 

ženske, v lanski zimi pa za mo-

ške. Prav zaradi njihove odlične 

organizacije j im je mednarodna 

smučarska zveza zaupala pripra-

vo nove tekme. 

Na j dodamo, da je tekmova-

za Evropski pokal 
čania nje za evropski poical drugo naj- nim smučarskim z\ nje za evropski pokal drugo naj-

pomembnejše tekmovanje v sve-

tovnem smučarskem cirkusu. 

Točkuje pa se enako in je odsko-

čna deska za vse mlade in bodo-

če zmagovalce svetovnega poka-

la. Da je to res, sta potrdila smu-

čarja Šved Wallner, lanski zma-

govalec na Golteh, in Francoz 

Bouvet, lani drugi, saj sta med-

tem oba že zmagala na tekmi za 

svetovni pokal. 

Organizator je poslal razpise 

za udeležbo na ponedeljkovem 

evropskem pokalu kar 34 svetov-

nim smučarskim zvezam, priča-

kujejo pa, da bodo na Golte pri-

šli tekmovalci vsaj iz 15 držav. 

Predvsem pa vsi tisti, ki ne bodo 

odšli na skandinavsko turnejo. 

Pričakujejo tudi zelo močno ju-

goslovansko udeležbo, žal, pa ne 

bosta prišla Križaj in Petrovič 

zaradi nastopov na Švedskem. 

Prvi tek se bo začel ob 9.30, 

drugi pa predvidoma ob 12. uri. 

Pokroviteljstvo nad to zanimi-

vo smučarsko prireditvijo je 

prevzelo velenjsko Gorenje. 

(VOS) 

Včeraj, v sredo 19. februarja, je bila v Mozirju najprej red-
na seja občinske konference SZDL, ki so jo namenili pripravam 
na volitve, njeno nadaljevanje pa je bila ob 8. uri še prva seja ob-
činske kandidacijske konference. 

tve. Najprej velja ugotovitev, 
da so na vseh temeljnih kan-
didacijskih konferencah svo-
je naloge in delo opravili za-
res temeljito. Enotna je želja 
v vseh okoljih, da bi naš mla-
di delegatski sistem še naprej 
dograjevali in zagotovili nje-
govo dejansko uspešnost. 

Za to so seveda potrebni 
tudi delegati, ki bodo svoje 
naloge opravljali zavzeto in 
odgovorno. Pri izbiri takšnih 
kandidatov so imeli v mozir-
ski občini srečno roko. Evi-
dentirali so kandidate, ki so 
sposobni in pripravljeni za 
delo, vse več je mladih in tu-
di njihova izobrazbena sesta-
va je dobra. V postopku evi-

Nova kakovost Gorenjevega izvoza 
V začetku februarja je bil v 

Koelnu, v Zvezni republiki 

Nemčiji , že tradicionalni med-

narodni sejem gospodinjske teh-

nike in kuhinj D O M O T E C H -

N I C 86. Med 1.028 razstavljalci 

iz 34 držav je bilo tudi Gorenje. 

Predstavitev Gorenja na sej-

mu v Koelnu je bila, po zatrjeva-

nju predstavnikov tega poslovne-

ga sistema, zadetek v polno. 

Ugotavljati je mogoče, da se tu-

di proizvajalci bele tehnike v sve-

tu povezujejo v večje sisteme. Ta-

ko je nastalo v Evropi 5 oziroma 

6 velikih proizvajalcev gospo-

dinjskih aparatov. Gorenje pa 

sodi, upoštevaje doseženo proiz-

vodnjo in izvoz, med močnejše 

konkurente teh združenih proiz-

vajalcev, bele tehnike. 

»Konkurenci se je mogoče po-

staviti ob bok predvsem tedaj, ko 

si z njo najmanj enakovreden, 

upoštevaje seveda izgled proizvo-

dov, kvaliteto, asortiman, pro-

dajne pogoje, cene, servis itd.«, 

Tema tedna 

poudarja Joško Vučemilo, pred-

sednik poslovodnega odbora Go-

renje Commerce. »Prav vsakole-

tni sejem v Koelnu pa je mesto 

za primerjavo s konkurenco. 

DOMOTECHN1CA 86 je poka-

zala, da je Gorenje pretežno ize-

načeno s konkurenčnimi proiz-

vajalci bele tehnike na zahodno-

evropskem tržišču. Evropska 

proizvodnja gospodinjskih apa-

ratov pa je tudi sicer merilo za 

vsa svetovna tržišča.« 

Mednarodni sejem gospodinj-

ske tehnike in kuhinj DOMO-

TECHNICA v Koelnu je. kot 

poudarjajo v Gorenju, v pravem 

trenutku, na začetku leta, ko je 

mogoče oceniti, ali je poslovna 

politika, začrtana za posamezno 

leto, prav naravnava. Na letoš-

njem sejmu v Koelnu je bila 

predstavljena nova generacija 

Gorenjevih proizvodov iz delov-

nih organizacij Gorenje Gospo-

dinjski aparati. Gorenje Bira, 

Gorenje Notranja oprema in Go-

renje Tiki. In kaj konkretno za 

Gorenje pomeni koelnska DO-

MOTECHN1CA 86? Navedimo 

mnenje Joška Vučemila:« Z op-

timizmom lahko zremo v Gore-

nju v letošnjem letu na uresniči-

tev naših izvoznih nalog. Načr-

tujemo, da bomo prodali na tuje 

za več kot 100 milijonov proizvo-

dov bele tehnike. Na sejmu v 

Koelnu pa so bile dokončno obli-

kovane letošnje pogodbe z naši-

mi največjimi partnerji v Evro-

pi!« 

Enotna strategija nastopa Go-

renja na tujih tržiščih že kaže 

sadove. Ob tem, ko si prizadeva-

jo zadržati prodajni delež na že 

tradicionalnih Gorenjevih trži-

ščih, se vse bolj uveljavljajo tudi 

na novih, posebej še tistih, kjer 

ima Gorenje komparativne pred-

nosti. Pomembno pa je, da uve-

ljavlja Gorenje v mednarodni de-

litvi dela novo kakovost — tudi 

prenos znanja in tehnologije. 

(AN) 

dentiranja so se bali množi-
čnega odklanjanja privolitev, 
vendar je bil strah odveč, saj 
kandidature ni podpisalo le 
malo evidentiranih. To je 
obetaven dokaz, da ljudem ni 
vseeno kakšna bo naša pri-
hodnost in so zato pripravlje-
ni sodelovati pri premagova-
nju težav. 

Največ je bilo razprav gle-
de odprtih in zaprtih list, saj 
je znano, da precej volilcev 
kandidate obkroži le po abe-
cednem redu in brez temelji-
te presoje vseh. Tako se do-
gaja, da niso izvoljeni delega-
ti, ki so evidentirani za na-
jodgovornejše funkcije, ali 
pa ni zagotovljena teritorial-
na pokritost. Med drugim v 
mozirski občini v oceni pri-
prav na volitve z zadovolj-
stvom ugotavljajo, da niso 
imeli težav pri usklajevanju 
kandidatov med združenim 
delom in krajevnimi skup-
nostmi, ki so jih pričakovali 
zaradi ogromnega števila 
dvojnega evidentiranja. 

Kandidat za predsednika 
skupščine občine je Anton 
Boršnak, za podpredsednika 
Anton Vrhovnik, za predsed-
nike zborov Izidor Matko, 
Anton Hren in Matija Na-
stran, za predsednika IS pa 
Ivo Kos. 

MODERNO JE 
iZ ELKROJA JE/ 

Občinski komite 
ZKS Mozirje 

Programsko-
volilna 
konferenca 

V soboto, 22. februarja do-
poldne, bo v nazarskem de-
lavskem domu programsko-
volilna konferenca komuni-
stov občine Mozirje. Po 
uvodnih točkah bodo najprej 
ocenili delo občinske organi-
zacije ZKS v preteklem ob-
dobju, največ pozornosti pa 
bodo namenili oceni samou-
pravnih družbeno-ekonom-
skih in družbeno-političnih 
razmer v občini Mozirje. 

Zatem bodo razrešili dose-
danje in izvolili nove organe 
občinske organizacije zveze 
komunistov in sprejeli pro-
gramske usmeritve za prihod-
nje obdobje. Po programsko-
volilni konferenci bo prva se-
ja novega občinskega komite-
ja, na kateri bodo izvolili 
predsednika komiteja, kandi-
dat je Slavko Rosenstein, 
predsedstvo občinskega kp4? 
miteja in sekretarja predsed-
stva, kandidatka je Anka^Si-
vec. 

Titovo Velenje 

Trim plavanje 
v novem bazenu 
Kaže, da je velenski bazen kon-

čno le obnovljen, saj bo Z T K O 

Velenje pripravil v njem v nedeljo 

od 10. do 15. ure trim plavanje. 

Torej pridite in zaplavajte med pr-

vimi v tem lepem objektu. Tako 

kot pri vsaki podobni trim akciji, 

je organizator tudi tokrat za vse 

udeležence pripravil značko, pla-

vanje pa je seveda brezplačno. 
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Občinski svet ZSS Mozirje 

Obilo zahtevnih 
nalog 

Na podlagi temeljite razprave 

na nedavni skupščini občinske or-

ganizacije zveze sindikatov Mo-

zirje so pripravili stališča, ki bodo 

podlaga za oblikovanje akcijskih 

programov po vseh osnovnih orga-

nizacijah. Te bodo morale poseb-

no pozornost nameniti svojim čla-

nonts zlasti tistim, ki si s svojim 

delom ne morejo zagotavljati pri-

merne socialne varnosti ter invali-

dom. Tudi nagrajevanje po delu je 

prednostna naloga osnovnih orga-

nizacij, ki morajo povsod tam, 

kjer nagrajevanje ni ustrezno ure-

jeno, takoj spodbuditi akcijo. 

Osnovne organizacije bodo tu-

di pobudniki za sprotno ocenje-

vanje uresničevanja delovnih na-

črtov, ki bodo morali biti oprede-

ljeni mesečno. Zlasti slabo je po-

nekod informiranje delavcev, za-

to bodo sindikati nosilci naloge, 

da se stanje na tem področju bi-

stveno popravi preko samou-

pravnih delovnih skupin, glasil, 

poročanja delegatov in drugih 

primernih oblik obveščanja. 

Uveljavila se ni tudi inovacijska 

dejavnost, zato jo morajo ustre-

zno ovrednotiti v sistemu nagra-

jevanja. Precej šibkosti je na 

področju vzgoje in izobraževa-

nja, ki j ih bodo morali odpraviti, 

predvsem pa bolj povezati 

učnovzgojne ustanove z združe-

nim delom. 

Med ostalimi napotki s skup-

ščine je tudi zahteva, da se v or-

ganizacijah združenega dela 

okrepi kulturno življenje in te-

meljito spremeni odnos do kultu-

re sploh. Še bolj pomembna je 

zahteva, da se okrepi delo samo-

upravne delavske kontrole, saj 

varovanje družbenega premože-

nja ni prav na zavidljivi ravni. 

Takšna ugotovitev velja tudi za 

delovanje delegatskega sistema, 

saj delegati in delegacije nimajo 

prav zavidanja vredne pomoči 

strokovnih služb. Nalog je torej 

obilo in osnovne organizacije 

sindikata v mozirski občini bodo 

morale krepko poprijeti za delo, 

če j ih želijo uresničiti in si zago-

toviti vlogo, ki bi jo že zdavnaj 

morale imeti. 

SA VINJSKI DROBIR • SA VINJSKI 

Steklina se znova širi 
Konec minulega leta je občino 

Mozirje znova zajel val gozdne 

stekline. Steklina pri lisicah se ši-

ri od Mozirja proti Gornjemu 

gradu in Ljubnemu. Ob tem se je 

znova pokazalo, da nekateri last-

niki psov ne upoštevajo predpi-

sov o pripori psov, s tem ogroža-

jo zdravje ljudi in povzročajo 

družbi znatne in nepotrebne iz-

datke. 

Po sprejetem odloku morajo 

lovci pokončati klateške pse in 

mačke, pa seveda tudi tiste pse, 

katerih lastniki ne upoštevajo 

predpisane pripore. Sumljivih, 

bolnih ali poginjenih živali vse-

kakor ne smemo prijemati z goli-

mi rokami. Ob morebitnem ugri-

zu je treba rano takpj in temelji-

to oprati z milom ali razkužilom, 

obvestiti pa tudi zdravstveno in 

veterinarsko službo. Živali, ki je 

ugriznila, ne smemo pokončati, 

ampak pripreti, saj je opazova-

nje diagnostično bolj zanesljivo, 

kot drage laboratorijske preiska-

Podružnica konjerejskega 
društva 

V zadnjih nekaj letih konjereje zno-
va pridobiva nazaj svojo nekdanjo 
vlogo in pomen. Tega se zavedajo tu-
di v občinah Velenje in Mozirje, zato 
bodo prvo nedeljo v marcu ob 10. uri 
v prostorih Savinjsko-šaleške veteri-
narske postaje v Mozirju pripravili 

ustanovni občni zbor podružnice ko-
njerejskega društva Slovenije. Sedež 
podružnice bo v Mozirju, s svojim de-
lovanjem pa bo pokrivala obe sosed-
nji občini. Njen namen bo seveda na-
črtna reja konj, izobraževanje rejcev, 
javne preglede in organiziranje raz-
stav, sejmov in drugih prireditev z rej-
skega področja. 

Zbiranje predlogov 
za priznanja 0F 
v letu 1986 

Žirija za podeljevanje priznanj O F slovenskega naroda 
pri občinski konferenci SZDL Velenje poziva krajevne konfe-
rence SZDLL , temeljne in druge O Z D , samoupravne interesne 
skupnosti, društva in družbene organizacije v občini Velenje, 
da podajo predloge za podelitev 

P R I Z N A N J A O F V LETU 1986 

Priznanja O F se podeljujejo posameznikom, organizaci-

jam in društvom za njihovo delo in prispevek k dosežkom traj-

nejšega pomena pri razvoju socialistične samoupravne družbe, 

zlasti pri: 

— uveljavljanju delovnih ljudi in občanov kot nosilcev 

odločanja na vseh ravneh; 

— za dosežke pri uveljavljanju, krepitvi in razvoju SZDL 

kot fronte delovnih ljudi in občanov ter njihovih organiziranih 

socialističnih sil; 

— uresničevanju ustavno opredeljenih družbenoekonom-

skih in političnih odnosov na posameznem področju družbe-

nega življenja in dela ter v družbi nasploh, še zlasti pri razvija-

nju delegatskega sistema in uveljavljanju in razvijanju temelj-

nih samoupravnih skupnosti. 

Priznanja O F se bodo podelila 27. aprila, ob obletnici 

ustanovitve OF slovenskega naroda in j ih lahko prejmejo tisti 

posamezniki, aktivisti in organizacije, ki so s svojim prosto-

voljnim delom največ doprinesli k dosežkom trajnejšega po-

mena za razvoj demokratičnih in humanih odnosov med ljud-

mi, in da so s svojim delom dali pomemben prispevek h krepi-

tvi našega družbenopolitičnega sistema in samoupravnih so-

cialističnih odnosov. 

Predloge za srebrna priznanja OF z utemeljitvijo pošljite 

do 31. marca 1986 Žiriji za podeljevanje priznanj OF pri ob-

činski konferenci S Z D L Velenje. 

Predloge za bronasta priznanja OF, ki j ih podeljujejo kra--

jevne konference SZDL , pošljite prav tako do 31. marca 1986 

predsednikom krajevnih konferenc S Z D L v tisti krajevni skup-

nosti, v kateri kandidat za priznanja aktivno deluje. 

Žirija za podeljevanje priznanj OF 

pri občinski konferenci S Z D L Velenje 

ŠALEŠKI DROBIR • ŠALEŠKI 

Proizvodni dosežek 
tovarne talnih keramičnih 
ploščic 

V tovarni talnih keramičnih 

ploščic Gorenja Notranja oprema 

so 10. februarja izdelali desetmi-

lijonti kvadratni meter ploščic. 

Letna zmogljivost tovarne, v 

kateri so izdelali prve talne kera-

mične ploščice marca 1975, je 

milijon kvadratnih metrov plo-

ščic. Od leta 1980 naprej izdelajo 

v tej Gorenjevi tovarni vsako le-

to več kot milijon kvadratnih me-

trov talnih keramičnih ploščic, s 

katerimi se vse bolj uveljavljajo 

na zahtevnih tujih tržiščih. 

V Gorenju Notranja oprema 

so se v zadnjem času lotili poso-

dabljanja proizvodnje talnih ke-

ramičnih ploščic.' Z novo tehno-

logijo bodo zmanjšali porabo 

energije, zvišali pa kakovost plo-

ščic. Peč za žganje ploščic so 

uvozili iz Italije, druga oprema 

pa bo domača. 

V Gorenjevi tovarni talnih ke-

ramičnih ploščic bodo letos, kot 

načrtujejo, izdelali 1,050.000 kva-

dratnih metrov ploščic, kar 

300.000 kvadratnih metrov ploščic 

pa bodo prodali na tuje, največ v 

Zvezno republiko Nemčijo. 

(an) 

Nova postaja milice 
Velenjski miličniki so dolga le-

ta poudarjali, da delujejo v po-

vsem neustreznih delovnih pogo-

jih, tega vprašanja pa v občini ni-

smo in nismo mogli razrešiti. Ko-

nec lanskega leta pa smo pristo-

pili k odločni akciji, rezultat ka-

tere je tudi že oblikovan predlog 

sklepa o začetku gradnje nove 

Postaje milice v Titovem Vele-

nju. Na naslednji seji, ga bodo 

obravnavali delegati zborov ve-

lenjske občinske skupščine. Kot 

je predvideno bomo imeli novo 

Postajo milice na Celjski cesti v 

neposredni bližini bencinskega 

servisa, (mz) 

Na svoji redni letni konferen-
ci, ki je bila dejansko že 17. zbor 
invalidov občine Velenje združe-
nih v društvo invalidov Velenje, 
so pregledali bogato in plodno 
delo vseh organov. V društvo je 
vključenih 2815 invalidov, kon-
ference pa seje udeležilo 159 de-
legatov. 

Ugotovili so, da so mnogo sto-

rili za svoje člane, zlasti za tiste 

na terenu. Skrbeli pa so tudi za 

00 ZSMS Šmartno 

Kako do 
tesnejše 
povezanosti 

Člani osnovnih organizacij 

Z S M S v krajevnih skupnostih 

pogostokrat tožijo, da ne najdejo 

prave povezanosti z ostalimi 

družbenopolitičnimi organizaci-

jami v kraju. 

Kako doseči tesnejšo pove?J-

vo s temi v naši krajevni skupno-

sti pa je osrednja točka dnevnega 

reda skupnega sestanka mladin-

cev in članov predsedstva druž-

benopolitičnih organizacij kraje-

vne skupnosti Šmartno v 

Titovem Velenju. Ta bo v soboto, 

1. marca, ob 17. uri v prostorih 

tamkajšnjega doma krajanov. 

razvedrilo, izletništvo, za rekrea-

cijo in šport vseh invalidov v ob-

čini. 

Na zboru so izvolili tudi nove 

člane v organe društva. Še naprej 

bo ostala v izvršilnem odboru 

Lojzka Zaleznik, ki so se ji inva-

lidi na tej konferenci s prilož-

nostnim darilom zahvalili za pri-

zadevno, uspešno in humano de-

lo. 

Podpredsednik O K SZDL Ve-

lenje, Jože Groznik je pohvalil 

prizadevno delo društva in nove-

mu vodstvu zaželel še več uspe-

hov, še posebno na področju 

vzpostavljanja pristnejših medse-

bojnih odnosov, posebej med in-

validi samimi ter med invalidi 

oziroma telesno prizadetimi, bol-

nimi in ostalimi zdravimi občani. 

— trih 

10. srečanje 
značkarjev... 

Klub zbiralcev značk, znamk 

in starega denarja iz Titovega 

Velenja pripravlja že 10. tradi-

cionalno srečanje zbiralcev teh 

etnografskih predmetov in ko-

lekcionarjev iz cele Jugoslavije. 

V posebni sobi hotela Paka v 

Titovem Velenju bodo ob tej pri-

ložnosti pripravili tudi razstavo. 

Odprta bo od 23. februarja do 

18. maja od 9. do 13. ure. 

Upravni odbor vabi vse, da se 

srečanja udeleže v čimvečjem 

številu, saj bodo tako na najlažji 

način izpopolnili in obogatili 

svoje zbirke. 

SEJE • SEJE • SEJE • SEJE • SEJE 

Varstvo pred požari 
Še ena skupščina se nam obeta prihodnji teden. V petek, 28. fe-

bruarja, bo v prostorih gasilskega doma ob 16. uri skupščina Samou-

pravne interesne skupnosti za varstvo pred požarom občine Velenje. 

Na njej bodo poročali o delu SIS za varstvo pred požarom za 

preteklo leto in o delu delovne skupnosti SIS za enako obdobje. Po-

leg tega bodo potrdili še zaključni račun SIS za varstvo pred poža-

rom. sprejeli finančni načrt za letos in predlog o delu SIS za to isto 

obdobje. Na dnevnem redu pa je tudi sprejem predloga Samouprav-

nega sporazuma o temeljih plana SIS za varstvo pred požarom občine 

Velenje za obdobje 1986—1990. 

Občni zbor velenjskih 
gasilcev 

V soboto, 22. februarja bo v prostorih Gasilskega doma Velenje 

občni zbor gasilskega društva Titovo Velenje. 

Na njem bodo najprej pregledali poročila za leto 1985 in to orga-

nizacijsko — poslovno, finančno in poročilo nadzornega odbora o 

katerih bodo tudi razpravljali, zatem bodo sprejeli delovni program 

za letos in potrdili letošnji finančni načrt, razrešili bodo organe dru-

štva za pretekli mandat in volili predsedstvo, nadzorni odbor in samo-

upravno sodišče, imenovali delegate za občni zbor O G Z in podelili 

priznanja. 

Telesnokulturna 
skupnost 

V torek, 25. februarja, ob 17. uri, bo v sejni dvorani Skupščine ob-
čine Velenje skupčina občinske telesnokulturne skupnosti Velenje. 
Na njej bodo delegati obravnavali in sprejeli predlog Samoupravnega 
sporazuma o temeljih plana Občinske telesnokulturne skupnosti Vele-
nje za obdobje 1986-1990, poročilo o izvajanju programa OTKS in 
Zveze telesnokulturnih organizacij občine Velenje v preteklem letu, 
osnutek programa Občinske telesnokulturne skupnosti in Zveze teles-
nokulturnih organizacij občine Velenje za letošnje leto in sklep o za-
časnem financiranju programa. 

Komunalna 
skupnost 

V sredo, 26. februarja, ob 11.30, pa se bodo v sejni dvorani Skup-

ščine občine Velenje sestali delegati zbora uporabnikov in zbora izva-

jalcev komunalnih storitev Komunalne skupnosti občine Velenje. Na 

dnevnem redu imajo obravnava uresničitve plana Komunalne skup-

nosti v preteklem letu, potrditev predloga Samoupravnega sporazuma 

o temeljih plana Komunalne skupnosti za obdobje 1986—1990 in 

predlog plana te skupnosti za letošnje leto. 

Konferenca Društva invalidov! 
Velenje 

Otroško 
varstvo 

Prav tako v sejni dvorani skupščine občine Velenje se bodo dan 

! kasneje, 27. februarja, ob 17. uri, sestali delegati zbora uporabnikov in 

I zbora izvajalcev Občinske skupnosti otroškega varstva Velenje. Tudi 

j delegati te skupščine imajo na dnevnem redu sprejem Samoupravne-

ga sporazuma o temeljih plana Občinske skupnosti otroškega varstva 

za obdobje 1986—1990. Poleg tega pa še: obravnavo in sprejem SaS o 

usklajevanju planov skupnosti otroškega varstva v SR Sloveniji v ob-

dobju 1986—1990, obravnavo SaS o porodniških dopustih, poročilo o 

izvajanju programa Skupnosti za leto 1986, sprejem sklepa o začas-

nem financiranju programa, cene v vzgojnovarstvenih zavodih in pro-

blematiko vzgojnovarstvene dejavnosti in usmeritve za šolsko leto 

1985/86. 

Izobraževalna 
skupnost 

Istega dne, torej v četrtek, 27. februarja, ob 17. uri, pa se bodo v 
prostorih nove Glasbene šole, sestali delegati Izobraževalne skupno-
sti. Obravnavali bodo predlog rebalansa in realizacije finančnega na-
črta ter program skupnosti v preteklem letu, predlog programa skup-
nosti za letos in predlog enotnih standardov in normativov za zajam-
čeni program v letošnjem letu. Poleg tega pa še predlog Samouprav-
nega sporazuma o temeljih plana O IS Velenje za obdobje 1986— 1990 
in predlog SaS o temeljih plana Izobraževalne skupnosti Slovenije za 
obdobje 1986-1990. 

Kulturna 
skupnost 

Delegati Občinske kulturne skupnosti se bodo sestali prihodnji 

mesec, točneje v torek, 4. marca, ob 17. uri v Glasbeni šoli Frana Ko-

runa-Koželjskega. Pregledali bodo poročilo o realizaciji programa in 

finančnega načrta Kulturne skupnosti za lansko leto, osnutek progra-

ma in finančnega načrta za letos, predlog Samoupravnega sporazuma 

o temeljih plana Občinske kulturne skupnosti in osnutek programa te 

skupnosti za obdobje 1986—1990. 

Raziskovalna 
skupnost 

4. marca ob 17. uri se bodo sestali tudi delegati Občinske razisko-
valne skupnosti. Delegate čaka obravnava realizacije finančnega na-
črta in programa za leto 1985 in poročilo o izvajanju nalog, obravna-
va in sprejem predloga SaS o temeljih plana Občinske raziskovalne 
skupnosti za obdobje 1986—1990 in obravnava osnutka programa za 
leto 1986. 

Socialno skrbstvo 
V sredo, 5. marca, ob 16. uri bo v sejni dvorani Skupščine občine 

Velenje zasedali delegati skupščine Občinske skupnosti socialnega 
skrbstva Velenje. 

Realizacija programa in finančnega načrta skupnosti za preteklo 

leto, predlog SaS o temeljih plana skupnosti za obdobje 1986—1990 

in povzetek bistvenih značilnosti predloga Samoupravnega sporazu-

ma o usklajevanju planov skupnosti občinskih skupnosti socialnega 

skrbstva v SR Sloveniji za to srednjeročno obdobje, osnutek delovne-

ga programa Občinske skupnosti socialnega skrbstva Velenje za leto 

1986, aneks k SaS: Predlog za povišanje cene oskrbnega dne v Domu 

za varstvo odraslih v Titovem Velenju od 1. 1. naprej in povišanje 

žepnine ter povišanje D D P edini vir, poročilo o delu Centia za social-

no delo v Titovem Velenju lani in program za letos pa so točke, ki jih 

bodo delegati premlevali na tem zasedanju. 

»NAŠ ČAS« , glasiloSociali-

stične zveze delovnega ljudstva 

Velenje, izdaja Center za infor-

miranje, propagando in založni-

štvo Velenje, cesta Františka 

Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustano-

vljen I. maja 1965; od 1. januar-

ja 1973 je izhajal kot štirinajst-

dnevnik »Šaleški rudar«, kot 

tednik pa izhaja »Naš čas« od 1. 

marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (di-

rektor in glavni urednik), Boris 

Zakošek (v. d. odgovornega 

urednika), Milena Krstič-Pla-

ninc, Bogdan Mugerle, Janez 

Plesnik, Tatjana Podgoršek, 

Mira Zakošek (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 

Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 

Foita 10, Telefon (063) 853-451. 

854-761, 855-450, 856-955. Br-

zojavni naslov: Informativni 

center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 

60 dinarjev. Letna naročnina za 

individualne naročnike ie 2.700 

dinarjev, za tujino 4.950 dinar-

jev. 

Ziro račun pri SDK, podruž-

nica Titovo Velenje, številka 

52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 

tisk in odprema: Č G P Večer 

Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in fo-

tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 

sekretariata za informacije iz-

vršnega sveta Skupščine SR Slo-

venije, številka 421 — 1/72 od 8. 

februarja 1974 ne plačuje te-

meljni davek od prometa proiz-

vodov. 
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Stališč in sklepov je 
dovolj, začnimo jih 
torej uresničevati 
(nadaljevanje s 1. strani) 

Uveljavljanje samoupravljanja, ki v zadnjih letih poteka v zaostre-
nih gospodarskih razmerah, ob nasprotujočih se interesih in zamislih za 
njihovo premagovanje odpira tudi različne poglede na razvoj političnega 
sistema. Ta razdvojenost pa je bila žal tako velika, da je vodila pedvsem 
k večjemu administriranju. 

»Če je potrebno v tem trenutku 
za to štiriletno obdobje poiskati 
najbolj pozitiven dejavnik pri 
oblikovanju razmer v naši občini, 
potem so to prav gotovo delovni 
ljudje, ki so z izrednimi dodatnimi 
napori premagovali nakopičene 
težave,« je poudaril Jože Curčič. 
Pri tem je bila seveda izrednega 
pomena tudi pomoč širše druž-
bene skupnosti, saj bi drugače 
sanacija Gorenja ne bila izvedlji-
va. 

Manjšo zavzetost pa so delo-
vni ljudje in občani pokazali za 
delovanje samoupravnega siste-
ma. Seveda se postavlja vpraša-
nje zakaj je temu tako? Jože Cur-
čič je opozoril na pogosto preveč 
formalno delovanje samouprav-
nih organov, na premajhno 
uspešnost delovanja subjektivnih 
sil ter na preslabo izoblikovano 
zavest, da smo vsi gospodarji 
družbenega imetja in da le s pra-
vilnim in uspešnim gospodarje-
njem ustvarjamo takšno novo 
vrednost, ki omogoča razvoj 
družbenega standarda. 

Ko pa je ocenjeval gospodar-
ski razvoj je Jože Curčič dejal: 
»Dogovore o potrebnem skupnem 
načrtovanju proizvodnje in razvo-
ja, o potrebnem združevanju sred-
stev itd, imamo zapisane v vsako-
letnih planskih dokumentih, ima-
mo pa tudi sprejete sklepe in sta-

lišča občinske organizacije zveze 
komunistov. Najodgovornejši ko-
munisti na poslovodnih delovnih 
mestih pa še vedno ne najdejo do-
volj motivov za dogovorjanja, ki bi 
vodilo k uspešnejšemu poslovanju, 
temveč bomo morali počakati na 
poslovni neuspeh, kot edini pogoj 
za pripravljenost k spremembam. 
Nujno je, da komunisti enkrat 
končno spoznamo, kako nam inte-
resi posameznikov in interesi sku-
pin krojijo poslovno politiko 
O Z D , pri čemer jim je zakonsko 
opredeljena dolžnost za nenehno 
rast zaupanega jim družbenega 
premoženja podrejena skrb. Toda 
žal komunisti v vsakdanji praksi, 
na svojem delovnem mestu, še ved-
no govorimo z drugim jezikom kot 
na sestankih družbenopolitičnih 
organizacij.« 

Opozoril je tudi na znane teža-
ve Rudarsko elektroenergetskega 
kombinata Franc Leskošek Lu-
ka, ki se že dobro desetletje ote-
pa z nerazrešenim družbeno eko-
nomskih položajem. Posledice 
tega pa čuti celotna občina. Po-
seben poudarek ima v oceni tudi 
sanacija Gorenja, kjer vse finan-
čne obveznosti še niso zaključe-
ne kar istočasno onemogoča nuj-
no potrebno tehnološko obnovo 
proizvodnih procesov, predvsem 
v tistem delu proizvodnega pro-
grama, ki postavlja Gorenje med 

največje izvoznike v republiki in 
državi. Dejal je, da do resnih te-
žav prihaja predvsem v tistih 
okoljih, kjer prikrivajo dejansko 
stanje v gospodarjanju, v notra-
njih medsebojnih odnosih, v de-
lovanju subjektivnih sil in v de-
lovanju samoupravnih organov. 

»Temu ob bok pa je potrebno 
dodati, da se delovni ljudje v naši 
družbeno politični skupnosti radi 
odločajo za ukrep družbenega 
varstva, posebno še po uspešnih 
rezultatih v Gorenju in Inženirin-
gu, pri čemer nastopajo z argu-

Tudi letošnje volitve, kot ena 
najpomembnejših trenutnih ak-
cij, ki pa bi zahtevale še več per-
manentnega dela, so pokazale 
nekatere slabosti. Med drugim se 
ponovno pojavljajo ista imena, 
isti ljudje pa so predlagani na vr-
sto povsem različnih funkcij, kar 
jih postavlja v neprijeten polo-
žaj. 

Na programsko volilni konferenci občinske organizacije ZKS Ve-
lenje je bilo izvoljeno novo 35 člansko predsedstvo OK ZKS. Za pred-
sednico OK ZKS Velenje je bila izbrana Irena Brložnik, za sekretarja 
Drago Blagus, izvršna sekretarja pa bosta v naslednjem mandatu Janez 
Zore in Drago Seme. Izoblikovane so bile tudi statutarna in nadzorna 
komisija ter tovariško razsodišče. Poleg tega pa so bili potrjeni delegati 
za 10. kongres ZKS in 13. kongres ZKJ . 

menti, da v dosedanjih primerih 
samoupravljanje praktično ni bilo 
okrnjeno! V zvezi komunistov se 
seveda ne moremo strinjati s takš-
nimi razlagami in je nujno, da po-
novno preanaliziramo nekatera 
idejna stališča, ki so posredno ali 
neposredno povezana z ukrepi 
družbenega varstva.« 

V oceni so nakazane tudi teža-
ve, ki nas spremljajo ob spreje-
manju planskih aktov pri čemer 
ne gre prezreti opozorila o dokaj 
neprimernem odnosu posamez-
nih odgovornih in strokovnih de-
lavcev do teh aktivnosti ter opo-
zorilu, da se z izločanjem delav-
cev iz razprav odtujuje njihov sa-
moupravni in družbeno ekonom-
ski položaj. 

»Dosedanjipotek ponovno potr-
juje, da se ljudje branijo spreje-
mati odgovorne funkcije, saj je na 
dlani, da v teh zaostrenih razme-
rah zahtevajo večjo angažiranost, 
večjo dogovornost, ljudje pa jih 
ocenjujejo z bolj kritičnim oče-
som. Kljub tem problemom je 
uspela OK SZDL s povsem jas-
nim in demokratičnim pristopom 
razrešiti dosedanje dileme kar da-
je garancijo za uspešno izvedbo 
volitev. Verjetno pa se bodo tudi 
tokrat pojavile posamezne ka-
drovske »kuhinje«, ko se bo po-
skušalo uveljaviti svojega kandi-
data, očrniti pa protikandidata in 
vse tiste, ki ga predlagajo. Komu-
nisti moramo biti pozorni na de-
mokratičnost postopka, odgovor-

no moramo predlagati najustrez-

nejše kandidate ter ne smemo do-

voliti izsiljevanja kadrovskih reši-

tev neformalnih skupin,« je dejal 

Jože Curčič. V nadaljevanju pa je 

menil: »Ne glede na težke pogoje 

gospodarjenja, ki se vrsto let zao-

strujejo in povzročajo številne 

probleme ter tako vplivajo na 

družbenoekonomske razmere in 

na politično vzdušje med ljudmi, 

ocenjujem, da v občini v prete-

klem obdobju nismo dosegli zado-

voljivega razvoja in tudi zadostne 

idejnopolitične enotnosti, kar mo-

ramo komunisti prekiniti.« Pri 

tem je opozoril ua nezavidljiv 

družbeni standard naše občine, 

kar je za sicer visoko razvito in-

dustrijsko občino nesprejemlji-

vo, opozoril je na premalo smelo 

razvojno politiko nekaterih 

OZD , neurejene razmere v ener-

getskem gospodarstvu, na prepo-

časno razreševanje problemov v 

krajevnih skupnostih, na pre-

majhno mero poenotenosti in na 

tako pogosto prisotno politiko 

oportunizma in pripravljenosti 

za afere. 

Prav javna razprava o Kritični 
analizi delovanja političnega si-
stema pa nam je lahko vodilo pri 
razreševanju nekaterih vprašanj. 

»Za zvezo komunistov predsta-
vlja politični sistem socialistične-

ga samoupravljanja sredstvo za 
uresničevanje oblasti delovnih lju-
di in občanov. Ker spremembe go-
spodarskih, družbeno ekonomskih 
in političnih razmer vplivajo na 
delovanje političnega sistema in s 
tem tudi na družbeno ekonomski 
položaj delavcev, moramo komu-
nisti predvsem v temeljnih okoljih 
stalno ocenjevati delovanje tega 
sistema,« je menil Jože Curčič. -

V dvajsetih kakovostnih raz-
pravah so nato delegati dopolnili 
obe predloženi poročili, pri če-
mer pa so večjo pozornost name-
nili vprašanju družbeno ekonom-
skih odnosov in učinkovitosti go-
spodarjenja, manj pa uresničeva-
nju političnega sistema socialisti-
čnega samoupravljanja ter neka-
terim zelo zahtevnim vpraša-
njem, ki jih je dosedanji sekretar 
nakazal v svojem poročilu, (npr. 
vprašanje ukrepov družbenega 
varstva) Po teh zanimivih razpra-
vah je bil izoblikovan in potrjen 
predlog programskih usmeritev 
za delovanje komunistov občin-
ske organizacije ZKS Velenje v 
novem srednjeročnem obdobju. 

O teh nalogah in razpravi bomo 
podrobneje pisali v prihodnji 
številki Našega časa. 

Boris Zakošek 

Na skupščini smo slišali tudi 
marsikaj zanimivega s področja 
inventivne dejavnosti. Jurij Vau-
put iz Gorenja je dejal, da so v 
Gorenju z akcijo »Predlagaj ne-
kaj koristnega« spodbudili večje 
število delavcev k ustvarjalnemu 
delu. Množična inventivna de-
javnost je postala resnično mno-
žična. Marsikaj pa bi bilo treba 
na tem področju še spremeniti. 
Med drugim tudi odnos družbe 
do inventivne dejavnosti. 

Inventivne dejavnosti se je v 
razpravi dotaknil tudi Miroslav 

Žolnir (REK), ki je ugotovil, da 
je na tem področju še mnogo 
praznega prostora, četudi se po-
javljajo že določeni pozitivni 
premiki, »še vedno pa smo po-
časnejši od sklepov in planskih 
dokumentov,« je dejal. 

Nada Zavolovšek-Hudarin 
predsednica O K SZDL Velenje 
je spregovorila o obravnavi kriti-
čne analize in poudarila, da ta 
kriza obstaja, toda le v družbe-
noekonomskih odnosih, ne pa v 
političnem sistemu. 

Komite za družbene dejavnosti 

Precej denarja 
za obvezne 

Družbene dejavnosti niso in ne 
morejo biti samemu sebi namen. 
Bolj kot kjerkoli se to dejstvo ka-
že prav v velenjski občini. Ta dva 
stavka sta bila pogosto sestavna 
dela razprav o programih samou-
pravnih interesnih skupnosti druž-
benih dejavnosti v lanskem letu. 
Brez tarnanja o tej ali oni stvari je 
le minila le redkokatera razprava. 
Ob koncu leta pa pri pregledu 
uresničenih nalog programov sisov 
vendarle ugotavljamo, da je bil tu-
di na področju družbenih dejavno-
sti storjen korak naprej. 

Tako so menili pri obravnavi 
poročila o realizaciji programov 
v letu 1985 člani občinskega ko-
miteja za družbene dejavnosti na 
petkovi seji. Čeprav smo si v ob-
čini prizadevali ali bolje zapisali 
kot eno prednostnih nalog zapo-
slovanje pravih ljudi na prava 
mesta, žal, lahko ugotavljamo, 
da je osnovni vir vseh vprašanj 
na področju družbenih dejavno-
sti prav v neustreznem zaposlo-
vanju. Kadri, ki jih zaposluje ve-
lenjsko združeno delo, ne ustvar-
jajo potrebnega dohodka za po-
kritje potreb v družbeni nadgrad-
nji. 

Izhodišče, ohranitev stvarne 
ravni sredstev skupne porabe za 
to leto pomeni, da pri zagotavlja-
nju potreb in želja ne smemo 
imeti prevelikih apetitov, ampak 
da se moramo na vseh področjih 
obnašati skrajno varčno. Ob oce-
njeni 50 odstotni inflaciji naj bi 
tako sredstev skupne porabe 
rastla z indeksom 154,2. Sredstva 
namenjena za izvajanje progra-
mov bodo v veliki meri »pobra-
le« obvezne skupne naloge. Ena 
od teh je tudi uskladitev osebnih 
dohodkov izvajalcev na področ-
ju družbenih dejavnosti. Možno-
sti za naložbe so na tem področ-
ju tudi letos zelo omejene. Kar 
najhitreje pa bomo morali v ob-
čini poiskati drugačno pot za pri-
dobitev sredstev za izgradnjo 
nujno potrebnih objektov kot sta 
sedma osnovna šola in razširitev 
zmogljivosti Zdravstvenega cen-
tra Velenje. 

Prispevne stopnje bodo za 
zdaj ostale nespremenjene, razen 
za telesnokulturo. Po dokon-
čnem sprejetju občinske resoluci-
je za to leto oziroma po zaklju-
čnih računih bodo strokovne 
službe te ponovno preračunavale 
ter uravnale na potrebno popre-
čno stopnjo v letu 1986. 

Programske 
usmeritve 

Podlaga za pripravo programskih usmeritev Občinskega sveta ZSS 
Velenje in njegovih organov za naslednje štiriletno obdobje sta osnutka 
resolucij za 11. kongres ZSS in 10. kongres ZS J in seveda že sprejeta 
stališča, usmeritve in sklepi. 

Najpomembnejša usmeritev 
pa je vsekakor vodenje aktivno-
sti za uresničevanje dolgoročne-
ga programa gospodarske stabili-
zacije. 

Temeljni pogoj za hitrejše uve-
ljavljenje samoupravnih — druž-
benoekonomskih odnosov in 
uresničevanje ciljev dolgoročne-
ga programa gospodarske stabili-
zacije pa je krepitev samouprav-
nega odločanja delavcev in na 
tem področju je poglavitna nalo-
ga občinskega sveta in njegovih 
organov, da še naprej utrjuje vlo-
go delavskih svetov, ki morajo 
postati pristojni za dokončno 
odločanje o številnih vprašanjih 
gospodarjenja. Večjo težo in vlo-
go je potrebno nameniti tudi sa-
moupravnemu in družbenemu 
planiranju na vseh ravneh in pri 
tem ni odveč omeniti, da bo sin-

dikat podpiral le tiste naložene 
programe preusmeritve gospo-
darstva, ki temeljijo na visoki 
stopnji znanja in poslovnosti, 
majhni porabi surovin in energi-
je in tistih, ki so izvozno narav-
nani ter zagotavljajo nadaljno 
krepitev materialne in socialne 
varnosti delavcev. 

Sprotno spremljanje rezulta-
tov gospodarjenja je že ustaljena 
oblika pri obravnavi periodičnih 
predračunov in zaključnega ra-
čuna. Druge naloge sindikata pa 
so še: dograjevanje sistema deli-
tve po delu in rezultatih dela, 
večja pozornost zaposlovanju, 
veliko nalog čaka sindikat pri 
krepitvi delegatskega sistema, 
spodbujali in razvijali bodo hi-
trejše uveljavljanje svobodne me-
njave dela, več pozornosti in 
akvisnoti bo sindikat namenil 

humanizaciji dela, prizadeval si 
bo tudi spodbujati ustvarjalnost, 
razvoj proizvajalnih sil in njiho-
vo učinkovito izkoriščanje za 
rast produktivnosti dela, uvelja-
vljali bodo takšne oblike in me-
tode dela, da bodo osnovne or-
ganizacije lahko učinkoviteje 
uveljavljale svojo vlogo, več po-

zornosti pa bo treba nameniti tu-
di kadrovanju v sindikatu, v teh 
zaostrenih pogojih gospodarje-
nja pa tudi področju SLO in 
družbene samozaščite. Seveda pa 
bo sindikat še naprej skrbel tudi 
za rekreativno in kulturno udej-
stvovanje delavcev. 

M. Krstič-Planinc 

Skupščina občinske organizacije ZSS Velenje 

Iz razprave . . . 
(nadaljevanje s 1. strani) 

Na petkovi skupščini občinske 
organizacije Zveze sindikatov 
Slovenije Velenje so se razpra-
vljalci dotaknili mnogih po-
membnih stvari. 

Ivan Sotošek (Gorenje) je spre-
govoril o nagrajevanju po delu 
in med drugim dejal: »Veliko je 
bilo o tem že napisanega, še ved-
no pa samo poudarjamo pomen 
tega, nismo pa ga povsod pripra-
vljeni uporabljati. V Gorenju 
smo sprejeli nov način nagraje-
vanja. Osebni dogodki so odvi-
sni od delavčevega prispevka k 
rezultatom dela.« 

Alojz Hudarin (Vegrad) je 

spregovoril o položaju gradbene-

ga delavca v sedanjem družbeno-

0 ustavitvah 
dela 

Ciril Grebenšek, predsednik 
občinskega sveta ZSS Velenje je 
na skupščini o protestnih ustavit-
vah dela dejal: »Izsiljeni sestanki 
so posledica slabe obveščenosti in 
ne dovolj dosledno izpeljane prave 
smeri samoupravnih organov in 
subjektivnih sil. Ti sestanki tudi 
ne vodijo v trajno rešitev težav, 
ampak predstavljajo samo gašenje 
požara, ki zapušča za sabo tlenje. 
Zato je treba izreči kritiko take-
mu načinu reševanja problemov. 
Naš sistem je gotovo dovolj demo-
kratičen, da lahko to storimo po 
drugačni, samoupravni poti.« 

ekonomskem trenutku in pri tem 
navedel podatek, da v Vegradu v 
zadnjih petih letih niso upokojili 
nobenega delavca s polno pokoj-
ninsko dobo. Vegrad je tudi 
predlagal — skupščina pa bo to 
priporočilo posredovala v vse 
sredine — da se opredelimo in 
določimo 12. uro kot uro sej. Za-
posleni bi tako do 12. lahko ne-
moteno delali, seje bi zaradi 
krajšega razpoložljivega časa bo-
lje pripravili in tako bi bile tudi 
učinkovitejše. 

Jože Kotnik (RLV) je razpra-
vljal o obratovalnem in delov-
nem času rudnika in pri tem na-
vedel primerjave med dvema 
možnostima. 

Mira Videčnik (VIZ) je govori-
la o pomenu znanja, ki se ga žal 
vse premalo zavedamo. Menila 
je, da bi tudi večja cena znanja 
spodbudila izobraževanje. , 
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Občina Velenje 

Po poteh Štirinajste 

Dobra preizkušnja 
za mlade 

Nepozabna 
doživetja 

Priznati moramo, da pohod, 

vsaj takšen ne, kot je bil letos, ni 

vsakodnevna stvar. Da res ni, kar 

tako, gaziti meter in več snega in 

se prebijati čez več kot dva metra 

visoke žamete. In kaj so o letoš-

njem pohodu menili nekateri po-

hodniki. 

V AN OŠTIR , bo-

ec in aktivist iz 

'ake:« Zelo prav 

e, da hodijo mladi 

•o poti štirinajste 

n prav je tudi, da 

e pohodov udele-

žujejo v tako sla-

— J em vremenu. Ta-

ko vidijo, kako 

nam je bilo težko. Sam sem veli-

kokrat hodil tod okoli. Ker sem 

delal v obveščevalni, sem moral 

ne glede na vremenske razmere 

raznositi pošto. Pogosto sem mo-

ral sam premagovati še večje ža-

mete, kot ste j ih zdaj udeleženci 

pohoda. Na takšnem pohodu, 

mladi najbolje spoznajo, v kakš-

nih pogojih so partizani izborili 

svobodo.« 

M I L K A BERLOŽ-

NIK , Titovo Vele-

nje: »Med drugo 

svetovno vojno 

sem bila aktivistka. 

Tisti časi so bili 

strašni in menim, 

da je prav da mla-

di prenašajo tradi-

cije narodno osvo-

bodilne vojne tudi z organizacijo 

takšnih pohodov. Na njih se tudi 

srečajo z nekdanjimi borci, ki jih 

pripovedujejo, kako je bilo v ča-

sih narodno osvobodilne vojne., 

Srečna sem, da organizirajo mla-

di te pohode in upam, da z njimi 

ne bodo nikoli prenehali.« 

j O . B O J A N JESENI-

fca» Č N I K ; zaposlen 

Jama Preloge:« 

Letos sem se ude-

ležil pohoda po 

potem Štirinajste 

divizije že desetič 

in moram reči, da 

je bil ta eden naj-

težjih, eden naj-

zahtevnejših, ki pa je ravno zato 

zame veliko doživetje. Premago-

vati smo morali zahtevno pot, 

vendar pa sem ves čas razmišljal, 

da smo dobro obuti, da smo to-

plo oblečeni in siti — za partiza-

ne pa vse to ni veljalo in so bili 

torej pogoji zanje še veliko, veli-

ko težji.« 

V I N K O HUDO- J M S » 

VERN IK iz Pake; ^ M n j 

Partizanski aktivist 

in kasneje borec: * j S r ^ 

»je mladim pohod- ^ 1 

nikom govoril 

pred spomenikom 

v Paki. Pripovedo-

val j im je o prebo-

ju slavne Štirinaj-

ste iz Paškega Kozjaka v Škalske 

Cirkovce.« Spominjam se, kako 

so partizani sredi noči potrkali 

na naše okno in nas prosili, da 

j im pokažemo pot do Cirkovc. 

Domačin i pa smo zavarovali tu-

di cesto po kateri so se redno vo-

zile nemške patrulje. Tudi tisto 

noč so se nekajkrat pripeljali z 

motorji Nemci, vendar smo po-

skrbeli, da niso nikoli opazili, da 

se preko ceste prebija Štirinajsta 

iz Kozjaka v Cirkovce.« 

B O R U T D IKL IC , 

komandant tretje 

etape pohoda po 

poteh Štirinajste: 

»Največ težav na 

poti nam je letos 

seveda povzročal 

sneg. Ker je bila 

pot naporna, se je 

hoja zavlekla po-

zno v noč, kar je bilo seveda še 

bolj naporno. Vendar pa moram 

kljub vsemu reči, da smo ovire 

na poti dokaj dobro premagova-

li. Prvi dan pohoda smo hodili 

devet ur in pol in zares smo si 

oddahnil i , ko smo prišli nekaj po 

23. uri na osnovne šole v Paki, 

kjer smo prespali. 

Na poti so nam bili v veliko 

pomoč vojaki, ki so premagovali 

, preko 150 cm visoke žamete. 

Žal pa smo morali letos obiti 

Graško goro, kjer so bili zameti 

visoki tudi do 3 metre.« 

kulturni 
sluhnili svojim kulturno 
umetniškim skupinam. Kul-
tura je dvignila in varovala 
našo narodno zavest, bila je 
vedno v prvih vrstah revolu-
cionarnih dogajanj in prepo-
rodov in tudi v tej težki go-
spodarski situaciji, ko ji je 
odmerjen tanek kos kruha, 
bo gotovo uspešna znanilka 
nove prihodnosti. 

Učenci glasbene šole Fra-
na Koruna — Koželjskega so 
nato izredno dobro in prisr-
čno izvedli Gobčevo spevoi-
gro Pastirček, ki bo gotovo 
vsem prisotnim, žal jih ni bi-
la polna dvorana, ostala v 
prijetnem spominu. 

Počastili 
praznik 

dobro so se izkazali tudi mladin-

ci iz Centra srednjih šoj. ki so v 

najtežjih odsekih priskočili voja-

kom na pomoč, da ni bilo preve-

likih zastojev. 

Pri domačiji Štravs na Brdcah 

nad Dobrno smo se okrepčali s 

čajem in domačim kruhom. Raz-

mišljal sem, kako velikega strate-

škega pomena so takšne kmetije. 

Štravsova je še edina, ki je ostala 

na tem območju. Dve domačiji 

sta zapuščeni. 

Ko se prebijamo proti Paške-

mu Kozjaku nam pride naproti 

kmet s steklenico »kačje sline«. 

Pravi, da je to »gas«, ki bo držal 

do Kozjaka. Še prej pa nam je to 

pot branil in nas vabil, da prespi-

mo kar pri njem in nadaljujemo 

s potjo naslednji dan. Čeprav 

utrujeni in močno izčrpani ni-

smo popustili. Znova smo zaga-

zili v globok sneg. Kratek poči-

tek smo si znova privoščili pri 

Špeglu po domače pri Žganku. 

Gospodar nam je pripovedoval, 

da je bilo takrat, ko je bila pri 

njih Štirinajsta prav toliko snega. 

Bilo pa je tudi zelo mrzlo. Borci 

so bili slabo oblečeni in obuti in 

še slabše prehranjeni. Povedal 

nam je, da imamo do koče na Pa-

škem Kozjaku še dve uri hoda in 

da bo snežna odeja še debelejša. 

Žgankovi so bili v času našega 

obiska povsem odrezani od sve-

ta. Čakali so, da se pršič malo 

poleže, da bodo naredili gaz vsaj 

do najbližjega soseda. Našega 

obiska pa so bili veseli tudi zara-

di tega, ker smo j im naredili gaz 

v dolino in do koče na Paškem 

Kozjaku. 

Možakar je imel zelo prav. 

Snežna odeja je bila vse debelej-

ša, komaj smo j o še premagovali 

in na Paški Kozjak prišli v treh 

urah. Tam smo si vzeli pol ure za 

počitek, ki je prav vsem zelo pri-

jal. 

Drugi dan pohoda je bil mno-

go lažji kot prvi dan, enako pa 

lahko trdim tudi za tretji dan. Za 

vse tri dneve pohoda pa lahko 

rečem, da so bili dobra preizku-

šnja za mlade, ki so tako lahko 

preverili, koliko zmorejo, koliko 

kondicije imajo . . . Tudi sam 

sem šel na pot s podobno preve-

ro kondicije. Škoda je le, da smo 

preveč hodili ponoči in bili zato 

prikrajšani za prekrasno zimsko 

idilo. Sam sem bil tudi prikraj-

šan, da bi ujel na filmski trak ga-

ženje snega do pasu. 

Takšnih pohodov si še želim. 

Morali pa bi biti bolje organizi-

rani. Predvsem bi morali k sode-

lovanju še bolj in v večjem števi-

lu pritegniti okoliške kmete. 

LOJZE OJSTRŠEK 

potnikovo p lake to je tokrat prejela Ka r l a Fodvra tn ik iz 

Smar tnega ob P a k i 

Ob 8. februarju 

« 

<t ® 

Sobota je! Troje otrok dirka po 

hiši gor in dol kot trop nenasitnih 

muh. V spomin se mi prikrade pri-

azno povabilo kulturnega centra 

a ogled muzejske zbirke na gra-

du. 

Predlog, podan brez sramu in 

a glas je z odobravanjem sprejet! 

'rimerno oblečeni in obuti se že 

odimo med snežinkami, ki nas 

mehko božajo v že porudela lička 

n s svojo gostoto zastirajo pogled 

višku. Med potjo se podrsavamo 

čevlji po zlizanem snegu, kjer tu 

n lam kdo klecne v mehak sneg, 

ebi v zabavo in v veliko zadovolj-

ivo redkim mimoidočim. Že se 

zpenjamo na hribček odkoder 

as zasanjano pozdravljajo stole-

ni zidovi gradu. Nekje iz davnine 

a se sliši v duši kot odmev: ŽIVE 

NAJ VSI NARODI, KI HREPE-

NE DOČAKAT DAN.. . Da. do-

akali so in smo ta dan, zato se 

zpenjamo in ni nam žal te poti! 

Ob vznožju skakalnic za hip po-

stojimo. Zvedave otroške očke se 

zazro v junaške vrstnike na odsko-

čišču, odkoder poletijo v dolino in 

že zadovoljni krenejo navkreber s 

smučkami na ramah v nov skok. 

Zaželimo jim športni SREČNO. 

Upehane nas sprejme mrzlo 

grajsko dvorišče. Potrkamo na 

vrata muzeja in izza druge strani 

se zasliši več prijaznih NAPREJ! 

Vstopili smo v toplo sobo med 

mlade, vesele ljudi kot, da so nas 

čakali. Kmalu zatem se nam je 

pridružila petčlanska družina 

Nadvse prijazna vodnica nas je 

popeljala čez stoletja naše kultur-

ne dediščine. Veliko smo videli, sli-

šali in spoznali. Nepozabni pa so 

tudi vtisi o ljudeh, ki skrbijo za ta 

hram s toliko mladostne zagnano-

sti. pridnosti in izvirnosti. 

Njim in kulturnemu centru gre 

zahvala za tako bogato ponudbo 

za popestritev našega praznika. 

Samo tega nismo znali ali hoteli 

množično izkoristiti! 

Pot navzdol je bila lažja, le tež-

ka je bila misel — samo milijon 

nas je. . . ne milijon, le nekaj de-

set ljudi si je ogledalo razstavne 

prostore, a tudi to dejstvo ne more 

ustaviti poleta mladih kustosov. 

Mene pa je v dušo sram! Le kje 

so danes ljudje? Mladi v disku, 

srednja populacija pred televizor-

ji . .. ? Ne, črne misli proč, čutim, 

da bo prihodnjič obisk boljši! 

I. Novak 

Kino 
i 

Privlačen letošnji program 
V torek so imeli redni občni zbor člani K I N A 16. Med drugim so 

sprejeli tudi program dela za letošnje leto. 

V letu 1986 se bo delovanje K I N A 16 odvijalo v dveh glavnih 

smereh, je zapisano v tem programu in sicer: organizacija filmskih 

predstav in lastna video proizvodnja. Delovanje pa bo oplemeniteno 

z dosedanjimi organizacijskimi in vsebinskimi izkušnjami. 

V programu je zapisano tudi, da si bodo prizadevali vsak filmski 

ciklur opremiti z obiskom filmskih avtorjev, filmskih kritikov in stro-

kovnjakov in organizirali z njimi pogovore. To pa bo predstavam da-

lo še dodaten mik. 

Povejmo še, da je privlačen tudi program za letos, saj namerava 

K I N O 16 obiskovalcem med drugim predstaviti tudi cikel filmov Frit-

f za Langa, pa retrospektivo slovenskega filma po letu '45, francoski 

politični film, ciklus pod nazivom »Ma l i Cannes«, kult Humphreya 

Bogarta, predstavili bi radi tudi ameriški celovečerni eksperimentalni 

film »Koyanisqatsy«, nekaj filmov Živojina Pavloviča, pa Karpa Go-

dine, delavski film in še bi lahko naštevali. 

5 Seminar o reklamiranju 
S in obveščanju o filmili 

Združenje društvenih kinematografov pri Zvezi kulturnih organizacij Slove-
; nije pripravlja v petek in soboto, 21. in 22. februarja, v Titovem Velenju d» idnevni 
i seminar o reklamiranju filmov in obveščanju o kino — sporedu. 

Zavedajo se, da je od tega v precejšnji meri odvisen tako obisk kot seznanje-
nost občinstva s sporedom domačega kinematografa. 

O b našem ku l tu rnem praz-

n iku se je v obč in i Velenje zvr-

sti lo več ku l tu rn ih prireditev, 

na jpomembne jša pa je b i la 

vsekakor slovesna akademi j a , 

k i je b i la 12. februar ja v Do-

mu ku i ture v Titovem Velenju . 

Na njej so podelili Napo-
tnikova priznanja, plaketi in 
diplomo, o kulturnem utripu 
naše doline in mestu kulture 
v našem življenju nasploh pa 
je spregovoril Karel Kordež. 
Obudil je spomin na obdob-
je, ko so se naši kulturniki 
kalili in umirali v vojnih vi-
hrah, ko so pogosto izmučeni 
borci, z radostjo v srcih, pri-

Mladi občani Velenja so odšli 

letos že osemnajstič po poteh sla-

vne Štirinajste divizije. V dve četi 

se je na Titovem trgu v Titovem 

Velenju postrojilo 59 mladih Ve-

lenjčanov, štirje iz občine Žalec, 

med njimi pa je bilo tudi 11 voja-

kov iz Postojne. Pred nami je bila 

pomembna naloga — tretja etapa 

pohoda od Dobrne preko Brc do 

Paškega Kojzaka in do Pake, kjer 

smo v tamkajšnji osnovni šoli pr-

vič prespali. Naslednji dan smo 

pohod nadaljevali preko Škalskih 

Cirkovc do Plešivca, kjer smo 

imeli kosilo, od tam pa do Raven, 

kjer smo drugič prespali. Tokrat 

smo morali obiti Graško goro. 

Snega je bilo preveč. V tistih dneh 

je bila Graška gora pa tudi Paški 

Kozjak odrezana za nekaj dni od 

sveta. Z dolino so bili tamkajšnji 

prebivalci povezani le s telefon-

skimi linijami. 

Letošnji pohod je bil zelo teža-

ven, zaradi veliko zapadlega sne-

ga in visokih žametov. Z nekaj 

zamude smo krenili iz Dobrne. V 

Hudičevem grabnu se je začela 

pot počasi vzpenjati, snežna ode-

ja pa se je naglo debelila. V Brd-

cih je bila debela že od 120 do 

150 cm, v snežnih zametih pa 

presegala tudi dva metra. Prvi v 

koloni, torej tisti, ki so premago-

vali najtežjo pot, so bili vojaki, 
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LOV NA ČAROVNICE 
V sredo, 26. februarja, ob 19.30, bo v domu kulture v Titovem Vele-

nju gostovalo M G L z dramo A. Mil lerja: LOV NA Č A R O V N I C E . 

Dramo je režiral Franci Križaj. Igrajo: Mat jaž Türk, Vesna Jevnikar, 

Mar jana Klanšek, Jožica Avbelj, Damjana Grašič, Vera Per, Evgen 

Car, Nadja Strajnar, Stanislava Bonisegna, Tone Kuntner, Maja Šug-

man, Janez Eržen, Jože Mraz, Maja Baloh, Slavko Strnad, Srečo Špik, 

Franc Markovčič, Saša Miklavc in Franček Drofenik. Scenografija jc 

delo Nike Matula, glasbena oprema pa Urbana Kodra. 

Drama LOV NA Č A R O V N I C E ni niti politična niti zgodovinska 

igra, ampak drama, ki s svojo študijo skupinske obsedenosti kaže na 

krhkost in negotovost človekove identitete, z analizo množične histe-

rije pa na naravo in družbeno pogojene masovne manipulacije. Njena 

aktualnost je v aktualnosti človeške problematike, ki predstavlja bi-

stvo čarovništva. Te pa se ni osvobodi! niti današnji napredni in pro-

svetljeni človek. 

Millerjeva drama je prerasla okvir pogumnega obračuna z Mac 

Carthyjem in se razrasla v monumentalno dramsko delo shakespear-

skega formata — po človeških usodah in dogajanju — in v izredno 

globoko družbeno in psihološko študijo. Tako je o LOVU NA ČA-

R O V N I C E zapisal Lojze Filipčič, ki šteje to dramo za eno najbolj po-

membnih del sodobnosti, za dramo dvajsetega stoletja. 

Vstopnina 300 d in ! Popusti običajni! 
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deželi 
fri Zagotoviti čimvečjemu številu delavcev kar najboljšo rekreacijo je 

t res lo ali še bolje delovna obveznost tistih, ki se v posameznih kolektivih 

"[ukvarjajo s tem pomembnim vprašanjem. Sprva so v glavnem kar povsod 

• v s i ali edino skrb namenjali letnemu oddihu delavcev. Zadnjih nekaj let 

®pa z njim vse bolj enakovredno stopa tudi skrb za zimski oddih. Ta ugo-

t o v i t e v še posebej velja za Rudarsko elektroenergetski kombinat Franc 

gciLeskošek Luka iz Titovega Velenja, kjer so v »opisu del« to nalogo na-

l o ž i l i delovni skupnosti Družbeni standard. 

£ Direktor te delovne skupnosti Franc Lenart o tem pravi takole: 

Q »Naš kombinat ima kar precej lastnih letovalnih zmogljivosti, 

^ venda r so te večinoma namenjene le letnemu oddihu. Za zimski od-

redih svojih zmogljivosti nimamo, zato vsako leto omogočamo delav-

c e m letovanje v različnih smučarskih središčih. Ker je zanimanje za ta 

©odd i h tudi pri nas vsako leto večje, možnosti za zakup pa ni vedno 

^ d o v o l j ali pa so take, da nam časovno ne ustrezajo, smo v Družbenem 

^ptandardu že pred leti začeli razmišljati o zamenjavi letovalnih zmo-

g l j i v o s t i s kakšnim podjetjem v ČSSR. Vedeli smo, da imajo Čehi 

^ n advse radi naše Jadransko morje in da imajo na drugi strani tudi ve-

G-liko dobro urejenih smučišč. Pot do dogovora o izmenjavi delavcev-

Petovalcev ni bila več dolga. Povezali smo se z nekaterimi njihovimi 

^ de l ovn im i organizacijami in se dogovorili za vsakoletno izmenjavo. 

^Sode lovan je je steklo, saj že osem let zapored nekateri naši delavci le-

tujejo v času zimskih počitnic v smučarskih središčih Klinovec in 

JfSpindlerov mlin, delavci iz ČSSR pa pred letno sezono in po njej v 

Fiesi ali Crikvenici. Naši delavci letujejo v ČSSR po sedem dni, češki 

O p a v naših počitniških domovih po deset dni. Delavci Reka radi letu-

j e j o v ČSSR, pa čeprav njihovi domovi niso tako udobni kot ob mor-

ju. Vendar je ta pomanjkljivost hitro pozabljena ob znani češki gosto-

ljubnosti, ki jo nam izkazujejo vsako leto. Je pa to tudi poceni oblika 

letovanja kljub dolgi vožnji, saj stane enega delavca manj kot bi mo-

ral plačati na primer za letovanje v Kranjski gori ali kje drugje pri 

Sobota, 2. februarja, pred Rde-

čo dvorano, nekaj po 22. uri. 

Izletnikov šofer Miha je odpe-

ljal poln avtobus na dolgo pot. 

' C i l j : Špindlerov mlin. Večina jih 

bo le redko kdo gledal v noge vi-

šje od smučarskih čevljev. 

Vse hlače niso tako poceni. 

Malo boljše veljajo 650 kron, do-

bite pa tudi zelo dobre in zelo 

ANGLEŠKI KULTURNI VEČERI 
V četrtek, 27. februarja, ob 19.00, bo v knjižnici Kulturnega cen- ® ;•* 

tra Ivan Napotnik v Titovem Velenju kulturni večer, ki ga je posredo- Q V 
val konzulat Velike Britanije v Zagrebu. Gospod David Peaavy bo go- Q 
voril o prehrambenih navadah v Angliji . Po predavanju bodo sledili ^ 
skeči. pesmi in razgovor — vse v obliki pravilne in počasne anglešči- T 
ne. • 

Vabljeni vsii, ki vsaj delno poznajo angleški jezik in imajo veselje % 
do sporazumevainja v tem jeziku. 

Kino # Kino • Kino • Kino 
Tudi sprehod je bil lahko prav prijeten 

Četrtek. 20. 2. in petek, 21. 2. ob 18. in 20. uri O S A M L J E N I 
O B U P A N E C - ameriški, akcijski. V gl. vi.: Michael Hopkins. 

Petek, 21. 2. ob 10. uri Ž E N S K A V R D E Č E M - ameriški, ko-
medija. V gl. vi.: Gene Wilder. Z E L O P R I P O R O Č A M O ! 

Sobota in nedelja, 22., 23. 2. ob 18. in 20. uri Ž E N S K A V RDE-
Č E M — ameriški, komedija. V gl. vi.: Gene Wilder. Z E L O PRIPO-
R O Č A M O ! 

Ponedeljek, 24. 2. ob 10., 18. in 20. uri in torek, 25. 2. ob 18. in 20. 
uri P O R O Č N A Z V E Z A — ameriški, komedija. V gl. vi.: Burt Rey-
nolds. 

Nedelja, 23. 2. ob 16. uri O T R O Š K A M A T I N E J A - K E K E C -
domači , mladinski. Vstopnine ni. Brezplačen ogled je omogočilo G I P 
Vegrad! 

Sreda, 26. 2. ob 10., 18. in 20. uri K L J U Č - italijanski, ljubezen-
ski. V gl. vi.: Stefania Sandrelli. 

K I N O D O M KULTURE VELENJE 

Četrtek, 20. 1. ob 20. uri PREDSTAVA O D P A D E ! ZASEDE-

N O S T D V O R A N E Z A R A D I L U T K O V N I H PREDSTAV. 

Nedelja, 23. 2. ob 10. uri O T R O Š K A M A T I N E J A - K E K E C -

domači mladinski. Vstopnine ni. Brezplačen ogled je omogočilo G I P 

Vegrad ! 

F I L M S K O G L E D A L I Š Č E - M I N I FEST '86 

Ponedeljek, 24. 2. ob 20. uri POLJA SMRT I — ameriški, vojna 

drama. V gl. vi.: Sam Watterson. 

M I N I FEST "86 M I N I FEST '86 M I N I FEST '86 M I N I FEST '86 

! 
K I N O ŠOŠTANJ 

Sobota, 22. 2. ob 16. uri O T R O Š K A M A T I N E J A - K E K E C -

domači , mladinski. 

Sobota, 22. 1. ob 18. uri Š K A N D A L V D R U Ž I N I - italijanski, 

komedija. V gl. vi.: Gloria Guida . 

Nedelja, 23. 2. ob 17.30 in 19.30 uri O S A M L J E N I O B U P A N E C 

— ameriški, akcijski. M L A D I N I P O D 16 LET F I L M N I PRIPO-

R O Č L J I V ! 

Ponedeljek, 24. 2. ob 19.30 uri Ž E N S K A V R D E Č E M - ameri-

ški, komedija. V gl. vi.: Gene Wilder. Z E L O P R I P O R O Č A M O ! 

Sreda, 26. 2. ob 19.30 uri P O R O Č N A Z V E Z A — ameriški, kome-

dija. V gl. vi.: Burt Reynolds. 

K I N O B R A S L O V Č E 

Nedelja, 23. 2. ob 18. uri C O N N A N — ameriški, avanturistični. 

V gl. vi.: Arnold Schwarzeneger. 

Sreda, 26. 2. ob 19,-uri O S A M L J E N I O B U P A N E C — ameriški, 

akcijski. M L A D I N I P O D 16 LET F I L M A N E P R I P O R O Č A M O ! 

Mini fest • Mini fest • Mini fest 

Ponedeljek, 24. 2. ob 20. uri P O I J A SMRT I - ameriški, vojna 

drama. Scenarij: Bruce Robinson. Režiser: Roland Joffe. Vloge: Sam 

Watterston, Dr. Haing, S. Ngor, John Malkovič. 3 » O S K A R J I « 85, 8 

n G R A O BAFTA, 1 »ZLATI G L O B U S « . 

Četrtek, 27. 2. ob 20. uri B L E D I Č N I J E Z D E C - ameriški, we-

stern. Sctnarij: Michael Butler, Denis Shryack. Režija in glavna vlo-

ga: Clint Eastwood. 

.še ni bila v tem kraju, zato tudi 

vprašanje: Kako bo? Bo dovolj 

snega? Kakšna bo hrana? Bo v 

; domu topla voda? So smučišča 

> dobro pripravljena? Bo dovolj 

^ v l e č n i c ? itn. 

, Tisti, ki so že bili v tem smu-

čarskem središču, so nas hitro 

C;'potolažili: Ne bo vam žal, boste 

A videli. 

Vožnja kot vožnja. Ob dre-

manju je hitro minila noč. Baro-

meter dobrega ali slabega razpo-

loženja so navadno cariniki. To-

krat naj bi bili to Češkoslovaški. 

Na njihovi carini nismo bili edi-

ni potniki. Malo pred nami je tja 

pripeljal še en avtobus. Toda iz 

nasprotne smeri. Smučarji iz Ma-

kedonije so se vračali s Poljske. 

Cariniki so na presenečenje ti-

stih, ki so se prvič srečali z njimi, 

hitro opravili svoje delo. Smuči 

niti niso preštevali, tudi kovčkov, 

v katerih razen tu in tam kakšne 

vegete, ni bilo nič drugega kot 

oblačila, ni bi lo treba odpirati. 

Povprašali pa so nas, če imamo v 

redu avtobus in povedali, da se 

- je eden od jugoslovanskih avto-

busov pokvaril in kar dva dni 

stal na mestu. Ko je šofer Miha 

zatrdil, da z njegovim avtobusom 

ne bo težav, so nam zaželeli pri-

jetno bivanje in nadaljevali smo 

pot. Še pozdrav vojakov in meja 

je bila resnično za nami. 

Večji del Avstrije in Češkoslo-

vaške snega sploh nismo videli 

in najbolj vesel je bil potnik, ki 

je pozabil doma smučarske hla-

če, s sabo pa vzel kopalke (!?). 

Da, tudi to se V naglici zgodi. 

Na srečo — o tem smo se pre-

pričali kasneje — so trgovine v 

CSSR kar dobro založene. Smu-

čarske hlače dobite že za 450 

kron. Koliko je to, je odvisno od 

tega, kako ste prišli do njih. No, 

ob hitrem računanju bi to bilo 

nekaj več kot pol starega milijo-

na. Tako je bila težava s poza-

bljenimi smučarskimi hlačami 

hitro odpravljena. Vemo pa tudi, 

da obleka še ne naredi človeka, 

torej dobre hlače še ne pomenijo 

dobrega smučarja, slabe hlače pa 

tudi ne slabega smučarja. I n če 

imate Elanove smuči, potem vas 

drage. Vendar ne njihove, ampak 

naše — Korsove. Nekaj več kot 

dva tisoč kron so veljale . . . To 

pa ni bilo edino naše oblačilo, ki 

smo ga videli pri ali na njih. Pre-

pričani smo, da so njihovim smu-

čarkam všeč tudi smučarske bun-

de Modnega salona. 

Nekoliko smo zašli, zato se vr-

nimo k naši poti. Več kot je bilo 

kilometrov za nami, bolj smo bili 

veseli, da s kopanjem ne bo nič, 

ampak, da se bomo resnično 

smučali. 

Špindlerov mlin: Pozdravila 

nas je prava zima. Kot nam je 

povedal kasneje Pepe, skrbnik 

doma, v katerem smo prebivali, 

je to kraj, ki ga na mesec obišče 

več kot deset tisoč turistov. Pred 

tem središčem je zadnje večje 

mesto, zanimivo ne le zaradi te-

ga, ker ima veliko trgovin in 

možnosti nakupa, ampak tudi ze-

lo znan muzej — Vrhlabi (zapi-

sano po naše). Tu smo še zadnjič 

videli tablo z napisom Špindle-

rov mlin 15 km. 

Cesta je bila na debelo pokrita 

z ledom, ki ga tamkajšnji komu-

nalni delavci prav zaradi njegove 

debelosti niso mogli odstraniti. 

Zgleda, da tudi cest ne solijo kot 

pri nas, ampak jih posipljejo z 

nekim črnim materialom. Naš 

Miha je prevozil ta odsek v kar 

se da počasnem ritmu. Cesto ali 

sotesko od omenjenega kraja do 

našega cilja je eden od potnikov 

poimenoval Soteska strahu. Ko 

se je čez dva dni odpravil nazaj v 

ta kraj po nakupih in na ogled 

znamenitosti, se ni mogel naču-

diti »junaštvu« tamkajšnjega šo-

ferja. Razdaljo petnajstih kilo-

metrov je prevozil v rekordnih 

petnajstih minutah in potnik je 

že obžaloval, da je pustil v domu 

kopalke, saj je pričakoval, da se 

bo zdaj zdaj znašel v reki ob ce-

sti. Gotovo je bilo vozilo nareje-

no iz posebne kovine, da se ni ob 

divjem poskakovanju po cesti ra-

zletelo. Kar s precejšnjim nezau-

panjem se je isti potnik v nasled-

njih dneh odpravil še enkrat v to" 

mestece. Oddahni l si je, ko je za 

volanom avtobusa zagledal dru-

gega šoferja. Ta je vožnjo prila-

godil razmeram na cesti in pora-

bil za pot približno pol ure. Vse-
kakor prvič strah v kosteh ni bil 
odveč. 

Prav ta vožnja je bila »kriva«, 

da se je še enkrat srečal — pa tu-

di drugi izletniki — s podobnim 

kanjonom. Tokrat v njihovem ki-

nematografu, kjer so vrteli film 

Winetoo. In pred nami na platnu 

se je prikazala naša dežeia, kjer 

so snemali film in tudi naši stati-

sti. Čeprav smo film videli že 

pred mnogimi leti. smo si ga 

prav zaradi tega radi šc enkrat 

ogledali. 

Ob takšni galop vožnji — spet 

smo v »Soteski nevarnosti« — 

smo pomislili in si želeli: Oh , ko 

bi bili na cesti miličniki. Žal, j ih 

ni bilo. Z njimi pa smo se srečali 

že takoj po prihodu v Špindlerov 

mlin, če pozabimo na miličnika, 

ki nam je pregledal potne liste 

na carini. Toda še enkrat v dneh 

našega oddiha se je moral šofer 

Miha pogovarjati z njimi. Pa le-

po po vrsti. 

Nedelja, nekaj minut do 15. 

ure. Na cilju smo. Parkirni pro-

stor je oddaljen nekaj sto — 

morda 300 metrov od središča 

kraja. Od tam je bilo treba še 

kakšnih sto metrov v hrib — peš. 

Nič zato, saj smo smučarji. Vsaj 

večina izmed nas se je prišla 

smučat. S smučarsko in drugo 

prtljago smo bili obilno oblože-

ni. Miha je zapeljal z avtobusom 

še malo naprej do središča kraja. 

Toda še preden smo izpraznili 

avtobus in zložili prtljago v sneg, 

je bil pri Mihi miličnik z zahte-

vo, da mora plačati sto kron, ker 

je tam prepovedano parkiranje. 

No, ko je zlil ploho besedo nanj, 

se je le omehčal, pozabil na sto 

kron, Miha pa je hitro odpeljal 

avtobus nazaj na parkirni pro-

stor. 

Z našim šoferjem in avtobu-

som smo se odpeljali v nasled-

njih dneh tudi na izlet. Mimogre-

de naj omenimo, da imajo tudi 

na Češkoslovaškem imena Paka 

pa Mesto oziroma Novo Mesto 

in druga slovenskim imenom po-

dobna imena. 

Zapisali smo že, da je bilo sne-

ga v izobilju in mrzlo, da je bilo 

živo srebro ves dan daleč pod 

ničlo. Stekla avtobusa so bila po-

vsem obložena z ledeno skorjico. 

Na parkirnem prostoru ni bilo 

nobenega avtobusa in šofer je 

avtobus postavil nekoliko po-

strani, da so se v sprednje steklo 

uprli sončni žarki, ki naj bi neko-

liko razmehčali led, kot je raz-

mišljal Miha. Čez nekaj minut 

smo odpeljali. Po prevoženih ne-

kaj desetih metrih nas je spet 

»pozdravil« miličnik in z roko 

a m s H 
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S podobno navidezno stro-

gostjo smo se srečevali tudi v ho-

telu, kjer smo se hranili. Vanj ni-

smo smeli v smučarskih čevljih, 

čeprav smo kasneje videli veliko 

izjem; ne naših. Precej nejevoljni 

so bili, vsaj takšen občutek smo 

imeli, če nismo prišli ob določeni 

uri h kosilu ali večerji, pa čeprav 

smo včasih na jed potem čakali 

kar precej časa, za zajtrk pa je 

skrbel naš gostitelj Pepi v domu. 

Tisti, ki nimajo radi, da j im 

med jedjo kdo gleda pod prste, 

hrana pa tudi pijača gotovo nista 

najbolj teknili. Tri. štiri mlada 

dekleta, verjetno še učenke, so se 

vieskozi sprehajale z očmi med 

mizami in našimi krožniki in ta-

koj, ko je krožnik ali kozarec 

ostal prazen, ga je že odnesla. 

Kljub vsemu morda za zgled 

marsikateremu našemu natakar-

ju ali natakarici. 

Kruh je tradicionalna sloven-

ska jed. To še posebej velja za 

Slovence. Brez njega si skorajda 

ne znamo predstavljati ne zajtr-

ka, kosila ali večerje. Pa čeprav 

nenehno tarnamo zaradi odve-

čnih kilogramov. Prvi dan smo 

ga zaman iskali z očmi, drugi 

oziroma tretji dan pa smo j ih že 

navadili, da smo brez njega kot 

berač brez palice. 

Toda tudi še v tako utečeni 

strežbi se hitro kaj zatakne. Ker 

se j ih je pogosto preveč nagnetlo 

pred vrati, ki so ločila jedilnico, 

od kuhinje, je nekaj krožnikov 

zažvenketalo na tleh. 

Zadnji dan, dva pa so tudi ko-

zarci in krožniki za spoznanje 

dalj časa ostajali na naših mizah. 

Pa tudi pozabili so med strežbo 

na koga izmed nas. Da, da, saj 

pravimo. Povsod enaka pesem. 

V trgovinah vcija poseben red. 

Postrežejo te le— vsaj v tistih, v 

katerih smo bili mi —, če si v vr-

sti in ko šele prideš na vrsto. 

Pred tem pa kar ničesar ne 

sprašuj. Izjem ni. Morda bi si 

takšnega reda želeli tudi v naših 

trgovinah? 

Ker pa k njim nismo odšli kupovat, 
ampak na smučanje, bomo na vse te 
iskrice pozabili in priznali, da bomo še 
odšli na smučanje k njim, če bomo ime-
li možnost. 

Smučišča so dolga, dobro pripravlje-
na, dva dni pred našim odhodom so 
odprli še novo dvosedežnico, s čimer bo 
še manj čakanja, česar se najbolj boji-
mo na smučiščih. Tudi v Špindlerovem 
mlinu je bilo treba pred nekaterimi se-
dežnicami oziroma vlečnicami čakati. 

Zaradi tega pa se nismo jezili, ker pri 
njih plačuješ sproti vsako vožnjo. Na 
dolgih vlečnicah, po katerih se pelješ 
približno 10 do 11 minut, stane vožnja 
štiri krone, na manjših, krono in pol, 
za razliko od naših, kjer plačuješ vrste. 

u m i 

Kraj je lep, odet v snežno odejo, skoraj pravljičen 

pokazal, da moramo zapeljati na 

stran. 

Kaj smo pa sedaj naredili, 
smo po tihem razmišljali skupaj 
z Mihom. 

— Sto kron kazni morate pla-

čati. Avtobusa niste imeli pravil-

no postavljenega na parkirnem 

prostoru, zaslišimo miličnikove 

besede. 

Sedaj smo že nekoliko razoča-

rani nad znano Češkoslovaško 

gostoljubnostjo, Miha pa je pri-

stavil na glas: 

— To ti je turizem !? 

Pa vendar! Kot prvi se je tudi 

drugi miličnik kmalu omehčal in 

se zadovoljil samo z opozori-

lom . . . 

Tako ne moreš biti opeharjen kot so 
bili smučarji pred nekaj sobotami na 
Kopah. Ob 11. uri so morali plačati ce-
lodnevno karto ob enih pa so vlečnico 
ustavili zaradi okvar s sporočilom, da 
jo bodo odpravljali najmanj uro . . . 

Teden je hitro, prehitro minil. »Kru-
cifikst«, bi dejal Nedin po Češko (ena-
ko kot po naše), »bilo je lepo, saj sem 
prvič v življenju smučal,« bilo je lepo, 
ker nam je v tistih dneh v drugem smu-
čarskem središču Mateja Svet prismu-
čala prvo zmago v zgodovini jugoslo-
vanskega ženskega smučanja, bilo je 
lepo, ker je bil Pepi skupaj z ženo in 
sinom zelo pozoren do nas — od zgod-
njih jutranjih ur pa do poznega večera 
ali še malo dlje, če je bilo treba, bilo je 
lepo, ker smo tudi tokrat spoznali: po-
vsod je lepo, toda doma je vendarle 
najlepše. 

»l'a brez panike,« bi dejal Josef 
Švejk. 

Stane Vovk 
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MERX RESTAVRACIJA GORICA 

Titovo Velenje 
Prireja 21. februarja 

1986 ob 20. uri 

modno revijo 

in revijo 

pričesk 

Igrala bosta ansambla: Čudežna polja in Hapy end. 
Na reviji bodo sodelovali: 

BOUTIQE FISCHER in NITKA iz Titovega Velenja ter 
BOUTIQE BRIGITA iz Celja, prodajalna UTOK iz Titove-
ga Velenja, frizerski salon »ESTETIKA« iz Topolšice, Ni- », 
na Dovšak s keramičnimi okrasnimi izdelki in kozmeti-
čni salon Milena Stropnik Titovo Velenje. ® 

Rezervacije in informacije po telefonu 853-745. Število 
sedežev omejeno. 

Vljudno vabljeni! 

Odmev 

Kako dolgo 
bo še kapljalo? 

B R E Z B E S E D 

Volitve 
86 

Ničkoliko besed, dragocenega 
časa in seveda tudi denarja na-
menjamo v tem trenutku najpo-
membnejši nalogi — volitvam 
86 . 

Da bi jih kar najbolje izpeljali, 

so nosilci akcije določili roke 

zdaj za prvo, drugič za drugo fa-

zo evidentiranja ter obravnave, 

predlagali nosilce za najodgo-

vornejše naloge v občini, organi-

zacijah dzruženega dela, v kra-

jevnih skupnostih, imenovali čla-

ne volilnih komisij, odborov, . . . 

Toda, četrtkova inštruktaža 

oziroma posvet predsednikov vo-

lilnih komisij iz organizacij zdru-

ženega dela in skupnosti je poka-

zal,' da mnogi ne vedo, zakaj 

pravzaprav gre in kakšna je nji-

hova naloga. Zato so ti po ne 

VWWWWWWWV 

Anekdota 

preveč dobri uvodni razlagi spra-

ševali tudi takšne stvari, ki se jih 

po mnenju razlagalcev oziroma 

inštruktorjev »nič ne tičejo«, za-

nje pa so kljub vsemu odgovorni. 

Zato so bili odgovori: to ni vaša 

naloga, ampak morajo to naredi-

ti ti in ti, vi pa ste jih dolžni na to 

opozoriti, če tega še niso naredi-

li, zelo pogosti. Nejevolje je bilo 

seveda na obeh straneh veliko. 

Prepričani smo, da udeleženci 

četrtkovega posveta o vlogi in 

nalogah volilnih komisij v orga-

nizacijah združenega dela in 

skupnosti niso odnesli kaj veli-

ko. Marsikaj bi se dalo povedati 

s preprostimi besedami in na 

bolj enostaven način. Sicer pa, če 

predsedniki volilnih komisij svo-

je naloge ne bodo izve<4Ji kot to 

določajo ustrezni zakonski in 

drugi volilni predpisi, bodo v ti-

stih okoljih volili še enkrat, smo 

lahko med drugim večkrat slišali 

na tem posvetu. Z obrazov ude-

ležencev tega posveta je bilo moč 

»prebrati« veliko navdušenje. 

—tap — 
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Sijaj, sijaj 
sončece 

Letošnjo zimo, ko je zapadlo 

precej več snega, kot smo ga vaje-

ni, se je večina hišnih svetov, zlasti 

v mestu, kaj slabo izkazala pri čiš-

čenju snega okrog stanovanjskih 

poslopij, kjer so ponavadi parkirni 

prostori. Na prste bi lahko našteli 

tiste hišne svete, ki so organizira-

no očistili sneg s poti in parkirnih 

prostorov. Stanovalci si sicer nare-

dijo najkrajšo pot do svojih vrat, 

železne konjičke pa puščajo kjer-

koli, predvsem pa na prometnicah 

kjer ovirajo promet in čiščenje ce-

stišča. Lep primer čestih zastojev 

je na Prešernovi cesti 9 ob Erini 

Prehrani. Sicer pa je ta problem v 

velenjski občini prisoten že več let. 

Sedaj lahko samo še čakamo, da 

bo sneg vzel tisti, ki ga je dal in s 

tem rešil naše težave. Ob tem pa 

se zastavlja vprašanje — kako 

dolgo še tako ? 

(b. m.) 

OBVEŠČAMO V A S , DA S T E 1 3 . 2 . 1 9 8 6 OB 9 . U R I KOT P R I Č A V A B L J E N I NA 
SOC S O D I S C E V C E L J E 
G L E D E D E L A N I I Z G L E D O V , Z A T O J E N A J B O L J E DA S I U R E D I T E B O L N I Š K O 
/ V S i K L A V C I SO D O M A , K E R J E Z A M D L O V E L ikö ŠUE51U 
P O Š L J I T E P O T R D I L O 0 K A T A S T E R S K E M DOHODKU ZA O T R O Š K I D O D A T E K 

/ V A B I L O Z A O B R A V N A V O J E V K A D R O V S I S L U Ž B I / 

L E P P O Z A D R V A 

HP H V E L E N J E K A D R O V S K A S L U Ž B A 

DATUM 3 . 2 . 1 9 8 6 

Grški cesar ANDRONIK je 

imel ljubezenska razmerja z naj-

lepšimi ženskami svoje prestolnice. 

Da bi lažje onemogočil njihove 

može, je vsem podelil lovsko pravi-

co, katere znak so bili rogovi, ki so 

jih lahko pritrdili na svoje hiše. 

Možje so bili tega priznanja ve-

seli, žene pa so rade pomagale, da 

so ga tudi opravičili. 

Odtlej imajo možje z nezvestimi 

ženami »roge«. 

A A A A A A A A j 
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Hotela sta 
se fotografirati? 

Komunalci si včasih privoščijo tudi 
kakšno šalo. Ampak nad tole, ki so si 
jo s foto A CO. sam fotograf ni bil nič 
kaj navdušen, tudi hecna se mu ni zde-
la tako kot delavcema, ki sta plužila 
sneg s cesi. Zaradi šale pa ludi ni mo-

gel opravili naloge, ki mu jo je naložila 
krajevna skupnost. 

Bilo je v Šoštanju, preteklo sobolo, 
ob približno 23. uri. Foto Aco naj bi v 
hotelu slikal podelitev nagrad najbolj-
šim maskam, pa do takrat tja ni prišel. 
Nasproti sta mu namreč pripeljala de-
lavca. ki sta s cestišča čistila sneg in 
mu naročila naj se umakne. Pa se ni 
imel kam. Ni mogel ne levo. ne desno 
in ne nazaj. Tako sla ga v šahu držala 
petnajst minut. Kol nam je povedal, ko 
je prišel v uredništvo je stopil ven in sli-
kal. Potem se mu je vozilo le umaknilo, 
ampak nagrajene maske ga niso čaka-
le. 

Na fotografijah pa se dobro vidi. ka-
ko sla se pri lem zabavala delavca, ki 
sta plužila sneg. 

Pogostokrat smo (naj bi bili) 

novinarji odrešitelji za marsikate-

rega bralca, ki ostane pri razreše-

vanju kakšne težave nemočen. 

»Tiste, ki so za to krivi, bom dal v 

časopis in potem bodo zaradi jav-

nosti nekaj le morali ukreniti,« 

verjetno razmišlja bralec v takš-

nih trenutkih. 

Že nekaj let sneg in dež greni-

ta življenje Ivicu Gavriču iz Jen-

kove 31 v Titovem Velenju. Tudi 

nedavna debela snežna odeja je 

povzročila jezo, nemoč, zaskr-

bljenost v njegovi družini. In po-

trkal je na vrata našega uredni-

štva ter začel pripovedovati : »To 

stanovanje sem dobil pred 5 leti. 

Vanj sem se vselil pozimi. Takoj 

ko je zapadel prvi sneg, je začela 

voda teči skozi strop v spalnici, 

kopalnici in v otroški sobi. V sta-

novanje je točilo že pred mojo vse-

litvijo. Večkrat sem opozoril naše-

ga referenta za stanovanjske za-

deve, ki ima sedež v krajevni 

skupnosti Desni breg, vendar je 

vse ostalo le pri obljubah. Zato 

sem se odločil, da ne bom plačeval 

stanarine, dokler ne bodo popravi-

li terase.« 

Seveda je Ivica Gavrič dobil 

opomin zaradi neplačevanja sta-

narine. To je bilo sredi lanskega 

leta, s pojasnilom Delovne skup-

nosti skupnih služb gospodar-

skih dejavnosti občine, »da bod<j 

popravilo strešnih kritin po pla-

nu večjih popravil za leto 1985 

izvedli v mesecu decembru tega 

leta. Na območju Titovega Vele-

nja je večina ravnih streh nekva-

litetnih in nujno potrebnih po-

pravil, vendar so sredstva zbrana 

s stanarinami premajhna, da bi 

lahko vse napake odpravili v naj-

krajšem roku. Drugih virov za to-

vrstna popravila pa samoupra-

vna stanovanjska skupnost nima. 

Zato vas prosimo, da obrazloži-

tev sprejmete z razumevanjem in 

dolg poravnate, saj se zaradi ne-

rednega plačevanja stanarine 

zbere še manj sredstev, kar pov-

zroči dodatno zmanjševanje 

del.« 

»Decembra,« je nadaljeval Ivi-

ca Gavrič, »so popravili polovico 

strehe, za več pa ni bilo denarja. 

In mi smo bili spet pred bojaznijo, 

da bo ob prvem dežju ali snegu za-

čelo kapljati v stanovanje« 

Ivica Gavrič je bil v našem 

uredništvu v ponedeljek, 10. fe-

bruarja. 

»Pojdite z mano in videli boste, 

da živim z družino resnično v ne-

mogočih razmerah.« 

»Kako bi se počutili, če bi morali z dežnikom na stranišče, če bi vam ponoči nenadoma začelo kapljati 

s stropa na posteljo, če . . . ,« je tožil Ivica. 

M i m o b 
s k a r i i 

• • • H n n B n i 

Mnogi so bili neprijelno presenečeni, zakaj so se na Petrolu odločili za obno-
vo bencinskega servisa na Šaleški cesti v Titovem Velenju ravno pred pričetkom 
lanskoletne letne sezone. Kar veliko tujcev se vozi skozi naše mesto in gneča, ki 
smo ji že vse od takrat priča na bencinskem servisu na Celjski cesti, je vse prej kot J 
prijetna. Z obnovo pa smo se seveda sprijaznili, še posebej, ker nam je bilo oblju- I 
bljeno, da bodo dela opravljena zares hitro, da bomo dobili prenovljen, sodobno 
urejen bencinski servis že jeseni. 

Zdaj pa bo že zime kmalu konec, obljubljena obnovitev p^ še vedno ni konča-
na. Lahko upamo, da turistom letos ne bo treba na gorivo čakati v dolgih vrstah na 
Celjski cesti? 

Zimski cik-cak 
po cestah 

Kol vodja zimske službe bi Borisu 
Zakošku le rad povedal, da v nedeljo 9. 
2. nismo plužili cest za vsakih 5 cm sne-
ga posebej iz drugih razlogov, ne pa za-
to, ker bi se zanašali na sol. Ker je ne-
prestano snežilo, bi morali plužili cesie 
od pričetka padavin, v sobolo, pa vse 
do ponedeljka popoldan, ko se je sneže-
nje malo uneslo. Zimska služba je do-
kaj draga zadeva in še dražja bi bila, 
če ne bi skušali vsaj malo gledali ludi 
na sredstva, ki jih vsi zaposleni prispe-
vamo za to dejavnost. 

Ob zadnjem sneženju so vkljub naše-
mu »čakanju« v ponedeljek vsi prišli na 
delo. Kljub večji količini snega le v 
Titovem Velenju ni bito ireba niti obča-
nom niti vojski prijeli za topaie, pa ven-
dar smo še kar kritizirani. Kdor deta. 
greši, vendar pa sem prepričan, da ni-
smo grešili toliko, da bi komunalci za-
služili le krilike in graje. Ni vseeno ne 

Bilo je res! Pohištvo v spalnici 

so morali odstraniti, saj je skoraj 

skozi polovico stropa udarjala 

voda. Na parket je kapljalo tudi 

skozi luknjo na stropu, kjer je 

električna napeljava, zato so mo-

rali odstraniti stropno svetilko. 

Tudi kopalnica je bila vsa v vodi. 

»Vidite, kakšna škoda bo na-

stala, kdo bo vse to plačal, z ženo 

ponoči skoraj nisva spala in sva 

nemočna. Verjetno bo treba zame-

njati ves parket. Spet bo treba vse 

ledene 
i 

meni, ne našim delavcem, šoferjem in 
strojnikom, ko po 18 in več urah ne zdr-
žijo več in se utrujeni zberejo v bazi 
zimske službe, le zato. da izvejo kako 
slabo so delali, saj jih doslej še nihče ni 
pohvalil. 

Če psu stopiš na rep, zacvili. Tokrat 
je bil ta rep moj! 

Vodja Zimske službe 
Julijan SLEMENŠEK 

P. S. Tovarišu Slemenšku se zahva-
ljujem za poduk. Njegov zagovor vse-
kakor velja! Posebno tisti del o dragi 
zimski službi. Če namreč po Titovem 
Velenju v nedeljo popoldan vozijo to-
vornjaki z dvignjenimi plugi in solijo 
že tako debelo snežno odejo, potem to 
zame ni pocenitev, pa čeprav je to mor-
da vozilo Cestnega podjetja in ne Ve-
kosa. Denar je isti. Naslov pa resnično 
drugi. 

zbeliti. Ali res ni kakšnih izjem-

nih sredstev, da bi vendarle naj-

bolj kričeče primere odpravili,« je 

malo zase in malo za nas razmiš-

ljal Ivica Gavrič. Seveda mu ni-

smo mogli pomagati, vprašali 

smo ga le, če je o tem obvestil 

koga na Stanovanjski oskrbi.. 

»Boj im se, da se tudi tokrat nih-

če ne bo konkretno zmenil za 

moje stanovanje,« je še dejal. 

Ali se res ni !? 

- VOS -

Nevarne 
sveče 

Prave zime si prav gotovo ne 

znamo predstavljati brez ledenih 

sveč. Kako lepe so, ko visijo s 

streh starih hiš, ali pa s starega 

zapuščenega mlina. Takšne podo-

be so tako privlačne, da le težko 

umaknemo poglede z njih. 

Čisto drugače pa gledamo na 

sveče, ki visijo s streh visokih sta-

novanjskih stolpnic. Te sveče so 

lahko zelo nevarne. 

Kako zelo nevarne so ledene 

sveče je prejšnji teden občutila 

lastnica novega Salona ročnih del 

na Kardeljevem trgu 1 v Titovem 

Velenju. Dan predno je namerava-

la odpreti svoj nov lokal so ji na-

mreč ledene sveče, ki so padle s 

strehe, povsem uničile streho nad 

vhodom in poškodovale razsvetlja-

vo. Nastala je precej velika mate-

rialna škoda. Vsekakor je to za 

lastnico velik strošek, pa tudi slab 

začetek obratovanja novega loka-

la, zato upamo, da se tolaži z re-

kom, slab začetek, dober konec! 

Vprašanje nevarnih ledenih sveč 

pa še vedno ostaja. Tokrat je bila 

povzročena samo materialna ško-

da, zgodilo pa bi se lahko še kaj 

drugega ; morda celo kaj tragične-

ga. Kaj bi bilo, če bi bil pod lede-

nimi svečami, ki letijo s strehe, 

kakšen otrok? Na to si skoraj ne 

upamo misliti, pa čeprav vemo, da 

bi se to kaj lahko zgodilo. 

In kdo bi bil za to(odgovoren? 

Hišni svet? Seveda se spet posta-

vlja vprašanje — kdo je hišni 

svet? Je to morda tudi projektant, 

ki tega ni predvidel, pa bi moral. 

Vprašanj je torej veliko. Vsa so 

nerazrešena, zato ledene sveče 

ostajajo. Upamo, da bo kmalu po-

mlad, ki bo za lep čas razrešila 

vse probleme z ledenimi svečami, 

vendar zima spet pride in ledene 

sveče bodo spet tu, tudi na strehah 

visokih stolpnic na Kardeljevem 

trgu. 
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Koledar 

ČETRTEK, 20. februarja - LE-
O N 

PETEK, 21. februarja — I R E N A 
S O B O T A , 22. februarja -
M A R J E T A 

N E D E L J A , 23. februarja -
M A R T A 

P O N E D E L J E K , 24. februarja -

MAT I JA 

T O R E K , 25. februarja - ALEK-

S A N D E R 

S R E D A , 26. februarja - MA-

T I L D A 

Mali oglasi 

P R O D A M več vrst trsnih ce-

pljenk in malo rabljeno peč za 

centralno. Kovačič, telefon 

884-193. 

V KARAKA BARU sprejmemo v 

redno delovno razmerje dekle za 

strežbo. Oglasite se osebno na 

naslov: » K A R A K A BAR« 

Šmarška 24 a, Titovo Velenje, te-

lefon 857-114. 

P R O D A M O T R O Š K O POSTE-

L J I C O in športni voziček. Šala-

mon, Stantetova 16, Titovo Vele-

nje, telefon 853-926. 

S O B O N U J N O I Š Č E PAR vsaj 

za eno leto. Sva mirna in pošte-

na, brez otrok, dobra in redna 

plačnika. Telefon 063-854-213 -

sobota in nedelja. 

U S P E Š N O P O U Č U J E M klasi-

čno in flamenko kitaro, na do-

mu. Naslov v uredništvu. 

P R O D A M ZASTAVO 101 GTL 

55, staro 16 mesecev. Cena po 

dogovoru. Informacije po telefo-

nu 062-845-183. 

P R O D A M K O M P L E T SPAL-

N I C O z jogi vložkom — cena 5 

S. M . Kličite po telefonu 853-429 

od 14. do 15. ure. 

V B L I Ž N J I O K O L I C I TITOVE-

G A VELANJA najamem hišo z 

vrtom z možnostjo kasnejšega 

odkupa . Cenjene ponudbe poš-

ljite na naslov Informativni cen-

ter,Foitova 10, 63320 Titovo Ve-

lenje, pod šifro » M A R E C 86«. 

S E D E Ž N O G A R N I T U R O ugod 

no prodam. Informacije po tele-

fonu 853-795. Ogled možen vsak 

popoldan. 

O P R A V I Č U J E M se tovarišu 

Francu Lončariču za izrečene ža-

ljive besede v restavraciji JEZE-

RO v Titovem Velenju.Roman 

Javornik. 

N O V O VSEL J IVO H I Š O takoj 

prodam. Plačilo po dogovoru — 

naslov v uredništvu. 

Z A D O B O DVEH LET vzamem 

v najem prazno ali opremljeno 

sobo v Titovem Velenju ali okoli-

ci. Ponudbe pošljite na naslov: 

Naš čas, Foitova 10, 63320 

Titovo Velenje — pod šifro »Slo-

venka s študentko«. 

U G O D N O P R O D A M 5 delno 

garderobno omaro ter mizo s še-

stimi stoli iz masivnega bora. Te-

lefon 856—160. 

P R O D A M J O G I vzmetnico, 

skoraj novo, 200 x 180 cm za 

20.000,— din. Informacije po te-

lefon 855-094 od 15. ure dalje. 

P R O D A M mini moped znamke 

» T O M O S P U C H « (starejši tip). 

Anton Ažman, Gorenje 14, 

Šmartno ob Paki. 

P R O D A M električni šivalni stroj 

z mizico znamke »Slavica— Ba-

gat«. Informacije po telefon 

854-371, zvečer. 

K U P I M kasetofon »TEAC» -

V 450 x ali » Z D B Y » - O M . 

Ivan Jovan, Zg. Dolič 30, 62382 

Mislinja. 

U G O D N O P R O D A M predsob-

no omaro, omarice za otroško 

sobo, zavese, vrtalni stroj, toster, 

novejše otroške, ženske in moške 

obleke. Ogled možen jutri, v pe-

tek, 21. februarja od 17. do 19. 

ure. Petkovič, Ul. Veljka Vlaho-

viča 57, Titovo Velenje. 

OBRTNO ZDRUŽENJE 
V dogovoru z občinskim komitejem za gospodarstvo Velenje in 

krajevno skupnostjo Šentilj vabimo zainteresirane občane iz 

občine Velenje, ki izpolnjujejo zahtevane pogoje, da se prijavijo 

za vodenje samostojne obratovalnice 

TRGOVINA V ŠENTILJU 
Kandidati morajo imeti izobrazbo trgovske smeri in biti pripra-

vljeni vložiti nekaj finančnih sredstev v opremo in zaloge za tr-

govino v Šentilju, ki bo v prostorih Prosvetnega doma. 

Podrobnejše informacije lahko interesenti dobijo pri vodstvu 
krajevne skupnosti Šentilj, ali pa tudi na obrtnem združenju ob-
čine Velenje, Foitova 2, Titovo Velenje. 

Svoje prošnje vložite na naš naslov najkasneje do 15. marca 

1986, izbran pa bo najboljši ponudnik, ki bo o tem obveščen do 

25. marca 1986. 

Obverščamo vse obrtnike v občini Velenje, ki izdelujejo obrtne 

izdelke pretežno za široko potrošnjo, da je KK Ptuj — Tržnica 

Titovo Velenje pripravljena organizirati prodajo obrtnih izdelkov 

za široko potrošnjo na svojem tržnem prostoru. 

Z nekaj primerki izdelkov se zglasite pri direktorju Tržnice Fran-

cu Vovku, kjer se boste lahko podrobneje dogovorili o načinu 

prodaje. Nekatere informacije s tem v zvezi lahko dobite tudi na 

našem združenju. 

A dan je črni moral priti, 

bridkosti dan, oj, dan solzan 

težko bilo se je ločiti, 

a solze vse, ves jok zaman. 

(S. Gregorčič) 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage ter skrbne žene in mamice 

Zorke Gavran 
se iskreno zahvaljujemo vsem prijateljem in znancem za pomoč v težkih trenutkih, 

za izrečena sožalja in darovano cvetje. 

Posebna hvala OŠ bratov Mravljak, OV DO GIP »VEGRAD« tozd Gradnja Vele-
nje, g. duhovniku za opravljen pogrebni obred, pevcem za zapete žalostinke, govor-

nikoma za poslovilne besede. 

Vsem skupaj še enkrat iskrena hvala. 

Žalujoči: mož Gusti, hčerki Višnjica, Mateja, vnukec Nino in ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi drage in skrbne žene, mame in stare mame 

Marije Božič 
iz Lokovice 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in prijateljem ter vsem, ki ste se od 
nje poslovili in jo spremili na njeni zadnji poti, ji darovali cvetje ter nam izrazili so-
žalje. Hvala dr. Petru Lazarju za dolgoletno zdravljenje, g. duhovniku za opravljen 

pogrebni obred in tov. Milošu Volku za poslovilne besede. 

Žalujoči: mož Fortunat, sin Franc z družino, hči Nata z družino in ostalo sorodstvo. 

I w I 
MERCATOR ZGORNJESA-
VINJSKA KMETIJSKA ZA-
DRUGA MOZIRJE 
TOZO Blagovni promet 
Mozirje 

Komisija za delovna razmerja 

objavlja 

prosta dela in naloge 

s k l a d i š č n i k a v m e h a n i č n i 

de l avn i c i v Sp . Reč i c i 

Kandidati morajo izpolnjevati 
sp lošne in posebne pogoje: 

— da imajo srednjo stroko-
vno izobrazbo ali poklicno 
srednjo šolo (IV. stopnja) 
strojne ali avtomehanične 
stroke ali šolo za prodajal-
ce avtostroke 

— da imajo enoletne delovne 
izkušnje pri enakem ali 
podobnem delu. 

Delo se združuje za nedolo-
čen čas s polnim delovnim ča-
som. 

P o s k u s n o delo traja en me-
sec. 

P ismene prijave z življenjepi-
s om in dokazili o izpolnjeva-
nju pogojev (dokazilo o šolski 
izobrazbi in delovnih izku-
šnjah) naj kandidati pošljejo v 
8 dneh od dneva objave ka-
drovski službi Mercator Zgor -
njesavinjska kmetijska zadru-
ga Mozirje. 

Izbira bo opravljena v roku 10 
dni po poteku roka in bodo 
kandidati o izbiri pisno obveš -
čeni. 

E L K R O J Moz i r j e n . so l . o . 

TOZD Kon f ekc i j a Š o š t a n j n . so l . o . 

Komisija za delovna razmerja 

objavlja 

naslednja prosta dela in naloge: » 

1 . t e h n o l o g 

2 . t e le fon i s t-recep tor 

3 . t a j n i c a 

4 . p o s l o vod j a i n dus t r i j s ke p r o d a j a l n e 

5 . p r o d a j a l e c (3 de lavc i ) 

6 . s n a ž i l k a (2 d e l a v c a ) 

7 . k o n f e k c i o n a r ( 15 de l avcev ) 

POGOJI: 

Pod 1 : višja ali srednja konfekcijska šola in 3 leta delovnih izku-

šenj, poskusno delo 3 mesece 

Pod 2: srednja ekonomska šola, poskusno delo 2 meseca 

Pod 3: srednja ekonomska ali upravno-administrativna šola, 

poprejšnji preizkus znanja 

Pod 4: srednja komercialna šola in 3 leta delovnih izkušenj, po-

skusno delo 2 meseca 

Pod 5: poklicna šola trgovske smeri, poskusno delo 2 meseca 

Pod 6: osnovna šola, poskusno delo 2 meseca 

Pod 7: KV konfekcionar ali NK delavec, priučevanje 3 mesece 

za NK delavce, za KV delavce poskusno delo 2 meseca 

Delovno razmerje bomo sklenili za nedoločen čas. 

Vsi zainteresirani kandidati naj vložijo pismene prijave na na-
slov: ELKROJ Mozirje — Splošni sektor v roku 8 dni od objave. 
O izbiri bodo kandidati obveščeni v roku 30 dni po opravljeni iz-
biri. 

Dežurstva 

D E Ž U R N I Z O B O Z D R A V N I K 

V Z D R A V S T V E N E M D O M U 

VELENJE : 

22. in 23. februarja 1986 — dr. 

Martina Erdelji, Prešernova 

22/b, Titovo Velenje 

D E Ž U R N I VETER INR NA VE-

TER INARSKI POSTAJ I V ŠO-

ŠTANJU : 

— 21. in 22. februarja 1986 — 

Peter Rihtarič, Prešernov trg 7, 

Šoštanj, telefon 881-143 — od 

23. do 28. februarja 1986 — Ivo 

Zagožen, Jerihova 39, Titovo Ve-

lenje, telefon 858-704. 

P O P R A V E K 

S t r o kovna s l u ž b a obč in-

s k e s k u p n o s t i za zapos lo-

v a n j e Titovo Ve l en j e 

Pri objavi prostih del in nalog 

ANALITIK - PLANER 

so zahtevani naslednji pogoji: 

— da ima visoko ali višjo izo-

brazbo ekonomske smeri 

— da ima 1 oziroma 2 leti de-

lovnih izkušenj na enakih 

ali podobnih delih in nalo-

gah 

J 

Ker v naših mislih zdaj si dan in noč, 

ker v sleherni si uri in minuti, 

ne vemo več kaj privid je varajoč 

in kaj resnica. (A&efc) 

SPOMIN 

Miranu Vogrincu 

20. februarja minevata dve žalostni leti, od kar te je kruta usoda odtrgala od nas, 
ljubi sin in brat. Bridko je spoznanje, da se res več ne vrneš. Kako boleče in trpeče 
je naše življenje. Bolečina in praznina, ki ostaja za teboj, bo večna. Vedno bolj te 

pogrešamo. 

Hvala vsem, ki se z dobro mislijo ustavite ob njegovem preranem grobu. 

Neutoložljivi vsi tvoji. 

ZAHVALA 

Ob boleči izgubi ljube mame 

Karoline Voigt 
Eberlincove mame 

se iskreno zahvaljujeva vsem sorodnikom, sosedom za vence, cvetje in spremstvo na 
zadnji poti. Posebno se zahvaljujeva g. kaplanu za obred, pevcem, govornici tov. 

Žoržovi in Škrubovim za pomoč. 

Žalujoči: sin Tone z ženo Lojzko in ostalo sorodstvo. 



856-151 

856-756 

855-450 
Vprašanje: 

Ali si mora vsak zasebni graditelj stanovanjske hiše pridobiti, upo-

rabno dovoljenje? Ali bo pristojna inšpekcija ukrepala proti gra-

diteljem, ki si niso pridobili uporabnega dovoljenja? 

Odgovor: gradbena inšpekcija 

Po zakonu o graditvi objektov 

si je vsak individualni graditelj 

dolžan pridobiti uporabno do-

voljenje za objekt, katerega 

uporablja. 

V letu 1984 in 1985 so bili 

opravljeni tehnični pregledi in-

dividualnih objektov v KS Ša-

lek-Gorica, v letošnjem letu pa 

se bo akcija v tej smeri nadalje-

vala v Pesju, Pohrastniku, Ko-

novem — skratka, po celi obči-

ni. 

Proti graditeljem, ki ne bodo 

vložili oz. zaprosili za tehnični 

pregled objekta v uporabi, bo 

gradbena inšpekcija ukrepala 

skladno z zakonom in bo kršil-

ce predlagala v postopek za 

kaznovanje. 

ElektraPodbočje Smučarski 
84:60 

Košarkarji Elektre so dosegli še 
eno zanesljivo zmago, predvsem po 
zaslugi boljše igre v drugem polčasu. 
Začetek zanje namreč ni bil preveč 
obetaven, saj so preveč hiteli v napa-
du in igrali premalo kolektivno. Gost-
je so tako v 15. minuti vodili za dve 
točki, ob tem pa so domačini dosegli 
samo 19 točk. Kljub temu je Elektra 
dobila prvi polčas z 38:34. V nadalje-
vanju so domačini vendarle zaigrali 
tako kot znajo in visoko zmagali. Naj-
boljši je bil Cajner, ki je samo v dru-
gem polčasu dosegel 17 točk. V sobo-
to bo Elektra igrala doma z ekipo 
Zlatoroga, srečanje pa se bo pričelo 
ob 18. uri. 

skoki 

Razstave 
Tri razstave, ki so jih v zadnjem le-

tu dni pripravili v Kulturnem centru 
Ivan Napotnik v Titovem Velenju, se 
te dni vrstijo v raznih krajih po Slove-
niji. 

V knjižnici Cirila Kosmača v Tol-
minu je bila v počastitev letošnjega 
kulturnega praznika odprta razstava 
OSTRŽKOVIH 100 let, ki obsega 100 
prevodov Ostržka, risbe, ilustracije, 
lutke in ex librise. Na razstavi so tudi 
risbe učencev osnovnih šol občine Ve-
lenje, ki so bile razstavljene tudi v 
Titovem Velenju. OSTRZEK se bo 
po razstavi v Tolminu preselil v Idri-
jo, kjer mu obetajo prisrčno dobrodo-
šlico. 

V knjižnici Ksaverja Meška v Slo-
venj Gradcu je bila tako ob letošnjem 
kulturnem prazniku odnrta razstava 
40 LET PIKE NOGAVIČKE, z vse-
mi 40 prevodi in ostalim gradivom, ki 
je bilo ob novem letu razstavljeno v 
Titovem Velenju. Razstavljene so tudi 
risbe učencev naših osnovnih šol. Pi-
ka NOGAVIČKA se bo preselila v 
Mursko Soboto, nato pa v Koper 

Na Pedagoški akademiji v Maribo-
ru pa so v torek, 18. februarja, odprli 
razstavo MOJE PRVO BERILO iz 
zbirke Marjana Marinška, Slovenske-
ga šolskega muzeja in prof. dr. Janeza 
Milčinskega. Ob otvoritvi sta govorila 
tamkajšnji prof. Mladen Tancer in 
naša kustodinja Milena Koren Boži-
ček. Razstavo, ki bo odprta do 8. mar-
ca, pa je odprl dekan akademije prof. 
Lešek. Prvo vodstvo po razstavi je 
imel avtor razstave Marjan Marinšek. 
Razstava iz Maribora se bo selila še v 
Šivčevo hišo v Radovljici in Kosta-
njevico na Krki, kjer bo na ogled v 
tamkajšnjem Lamutovem salonu. 
Predtem pa je bila ta razstava še v 
Titovem Velenju in Slovenj Gradcu. 

Vsekakor živahna razstavna izme-
njava ali pa potrditev, da je Kulturni 
center v zadnjem letu pripravil tri iz-
redno zanimive razstave, ki jim ni pri-
merjave v slovenskem razstavnem 
prostoru. 

S 

V nedeljo se je v ameriškem Lake 
Placidu končalo svetovno mladinsko 
prvenstvo v klasičnih smučarskih di-
sciplinah. V jugoslovanski reprezen-
tanci v smučarskih skokih je bil tudi 
Boris Pušnik. Na ekipnem tekmova-
nju, kjer se je naša ekipa uvrstila iz-
redno slabo, je bil med našimi drugi 
najboljši, na nedeljskem tekmovanju 
posameznikov pa je bil 28., pri čemer 
je treba le vedeti, da je še mlajši mla-
dinec. Najboljši od naših je bil Janez 
Debelak na odličnem 8. mestu. 

Prav tako v nedeljo je bilo v Žireh 
državno prvenstvo za mlajše mladin-
ce. V odsotnosti Pušnika so nastopili 
Tamše ter starejša pionirja Dolar in 
Pogorelčnik. Tamše je bil 8., Dolar 
19. in Pogorelčnik 24. 

Na skakalnici v Titovem Velenju je 
bilo v nedeljo republiško prvenstvo 
za pionirje do 9 let starosti. Med 87 
skakalci je zmagal domačin Boštjan 
Iršič, ki je drugouvrščenega ugnai le 
za desetinko točke, Lipičnik je bil pe-
ti, sicer pa je skupno nastopilo 17 ve-
lenjskih skakalcev. 

V Zbelovem je bilo v nedeljo tek-
movanje pionirjev B za regijsko pr-
venstvo in za pokal koroško-štajerske 
regije. Zmagal je Boštjan Rodnjak, 
tretji je bil Kanduti, od 7. do 9. mesta 
pa so se uvrstili Ograjenšek, Kaligaro 
in Zupane. Prav tako v Zbelovem so 
se za regijski pokal pomerili še pio-
nirji A. Med Velenjčani sta bila naj-
boljša Boštjan Rednjak in Vodončnik 
s 4. in 5. mestom. 

Prejšnji teden je bila v Doliču tek-
ma za pokal te krajevne skupnosti. 
Pri ponirjih B je bil Boštjan Rednjak 
drugi, pri pionirjih A pa je bil med 
velenjskimi skakalci najboljši Cepel-
nik na petem mestu. 

Uspelo sankanje 
v maskah 

Komisija za šport in rekreacijo v 
krajevni skupnosti Plešivec je pripra-
vila na pustno nedeljo tradicionalno, 
že tretje sankanje v maskah. Kljub 
slabemu vremenu je bila udeležba za-
dovoljiva, saj se je tekmovanja udele-
žilo 30 tekmovalcev. Prvo mesto je os-
vojil Tomo Novak, drugi je bil Stan-
ko Hribernik, tretji Janez Balant, četr-
to in peto mesto pa sta si delila Davo-
rin Klančnik in Marjan Kotnik. 

V. Lepko 

Zanimiv filmski seminar 
pripravljata Združenje društvenih kinematografov Slovenije in K I N O 
16 v petek, 21. in soboto, 22. februarja, v Domu kulture v Titovem Vele-
nju. 

Reklamiranje filma in obveščanje o kinematografskem sporedu, 

uporaba urbanih in drugih površin za kulturno animacijske namene 

organiziranje in povezovanje kinematografov, praktično delo: to bo 

do teme, katerih obdelovanje temelji na upanju, da se da kljub zelo 

revnemu stanju na tem področju še marsikaj storiti, s tem pa v končni 

posledici tudi povečati obisk kvalitetnega filma. Seminaristom iz vse 

Slovenije bodo predavali (pri)znani strokovnjaki (Studio za marke-

ting Delo, Koni Steinbaher, Janez Marinšek, P. M. Jarh). 

V petek, 21. 2. bo ob 20.30 v veliki dvorani Doma kulture v okvirju 

seminarja predvajan celovečerni film Marca Ferrerija: Zgodbe navadne 

norosti (po zgodbah Charlesa Bukotvskega). Na ogled ste vabljeni vsi 

občani. 

Streljanje 
Strelska družina Mrož je na svojem 

strelišču pripravila prvenstvo tekmo-
valne skupnosti v streljanju s serijsko 
zračno puško za vse kategorije. Na-
stopili so strelci iz Titovega Velenja 
in Slovenj Gradca, iz Mozirja pa jih 
ni bilo. Razen pri članih ekipno in 
posamezno, so vsa prva mesta v ekip-

ni in posamični konkurenci osvojili 
domači strelci. Posamično so zmagali 
Mirjana Žučko, Renato Šterman, De-
nis Boia, Simon Veternik in Urška 
Bandaio. Norme za republiško prven-
stvo je izpolnilo 14 strelcev iz Titove-
ga Velenja in štirje iz Slovenj Gradca. 

Invalidski šport 
Tudi velenjski invalidi — strelci so 

bili uspešni. Na področnem tekmova-
nju v streljanju z zračnim orožjem na 
Ravnah na Koroškem so namreč bili 
daleč najuspešnejši. V svojih katego-
rijah so zmagali Tone Tratnik, Hinko 
Boia, ki je bil najboljši tudi v strelja-
nju s pištolo ter Peter Jovanovič, pa 
tudi vsi ostali so bili med najboljšimi. 
Od sedmih velenjskih strelcev se jih 
je kar šest uvrstilo na republiško tek-
movanje, ki bo prve dni marca, na 
njem pa bodo izbrali tudi slovensko 

reprezentanco za državno prvenstvo v 
Osiieku. 

Sicer pa sekcija za rekreacijo in 
šport invalidov v velenjski občini 
pridno nadaljuje z organizacijo ob-
činskih tekmovanj. V nedeljo, 23. fe-
bruarja ob 8. uri, se bo v Šoštanju pri 
čelo tekmovanje kegljačev in keglja 
čic, prihodnji četrtek pa bo na streli-
šču Mroža strelsko tekmovanje, ki bo 
trajalo od 10. do 19. ure in bodo imeli 
torej vsi možnost, da preiskusijo svo-
je sposobnosti v streljanju z zračno 
puško. _ trih 

Kegljanje — v soboto zares 
Kegljači v prvi medobčinski ligi 

imajo sicer odmor, vendar se vodilna 
ekipa Šoštanja vneto pripravlja na 
nadaljevanje prvenstva. Tako so Šo-
štanjčani gostili ekipo Slovenj Grad-
ca, ki je bila še lani član druge repu-
bliške lige. Rezultat je bil 6.760:6.717 
za domačine, vodstvi ekip sta se na-
mreč odločili, da za vsako ekipo na-

stopi osem tekmovalcev. Za Šoštanj 
so nastopili: Komljenovič 900, Kri-
žovnik 880, S. Fidej 861, Aleksič 844, 
Krämer 831, Glavič 830, Tamše 816 
in Žnidar 798. 

V soboto ob 16. uri se bo na keglji-
šču šoštanjskih termoelektrarn priče-
lo srečanje 9. kola, v katerem bodo 
Šoštanjčani gostili ekipo Dobrne. 

Januarja Kristan, februarja Rajkovič 
Šaleško šahovsko društvo Titovo 

Velenje si je zastavilo precej obširen 
program dela za leto 1986. Več kot 
sto članov, med njimi so tudi mladin-
ci in pionirji ter ženske vrste, ima red-
ne igralne ob ponedeljkih, torkih, če-
trtkih ter nedeljah v klubskih prosto-
rih v kavarni Rek. Ob množični re-
kreativni dejavnosti pa se uspešno 
vključujejo v najrazličnejša tekmova-
nja. 

Eno izmed takšnih tekmovanj pote-
ka skozi vse leto. To so mesečni hitro-
potezni turnirji. V mesecu januarju se 
je turnirja za prehodni pokal SŠD 

Titovo Velenje udeležilo 20 tekmoval-
cev, največ uspeha pa so dosegli Kri-
stan s 15 1/2 točke, Rajkovič 14 1/2, 
Stropnik 14 1/2, Goršek 13 1/2, Bre-
šar 13 1/2, Novak 13 1/2, Cvar 12, 
Pogorelčnik II 1/2, Matko II , Vede-
nik 10 1/2 itd. 

Februarja je na mesečnem turnirju 
sodelovalo 18 igralcev. Vrstni red naj-
boljših: Rajkovič 15 točk, Novak 13, 
Pogorelčnik 12, Matko 12, Stropnik 
11 1/2, Gorjanc, Pečečnik, Alič, Rup-
nik (vsi po 9 1/2 točke), Djordjevič 8 
1/2 itd. 

Hj 

Kadeti nadaljujejo tekmovanje 
Po dveh mesecih odmora so šo-

štanjski kadeti začeli tretji krog tek-
movanja za naslov republiškega prva-
ka. V tej skupini sta poleg Elektre še 
Slovan, Pomurje in Maribor. 

Vendar ta čas košarkarji niso poči-
vali, saj so redno trenirali, med poči-
tnicami dvakrat na dan. V četrtfinalu 
državnega prvenstva, bilo je sredi ja-

Drugi na zimskem srečanju 
Srečanje delavcev ljubljanske Na-

me iz vse Slovenije v smučarskih te-
kih in veleslalomu, je bilo letos na Čr-
nem Vrhu nad Idrijo že enajsto po vr-
sti. Iz velenjske veleblagovnice se je 
tega srečanja udeležilo štirinajst tek-
movalk in tekmovalcev, ki so v sobo-

to nastopili v različnih starostnih ka-
tegorijah. Ekipno so osvojili zelo do-
bro drugo mesto. Sicer pa so bili Ve-
lenjčani uspešni že na dosedanjih sre-
čanjih, o čemer najlepše pričajo šte-
vilni pokali in priznanja v njihovih vi-
trinah. b. m. 

Živali potrebujejo pomoč 
v hodi zimi 

Večina ljudi je človekoljub-

nih in pripravljenih v stistki 

pomagati ne samo sočloveku, 

temveč tudi divjadi, ki v globo-

kem snegu le s težavo najde 

hrano za preživetje. Lepo je vi-

deti ptičje hišice, ob njih pa 

polno najrazličnejših ptic pevk, 

ki bodo spomladi s svojim pet-

jem bogato poplačale našo po-

moč. Človek, ki zna naravo 

opazovati in odide le nekaj ko-

rakov iz mesta, že lahko opazi, 

da se je srnjad približala nase-

ljem zaradi globokega snega in 

hudega pomai^kanja hrane. V 

višjih krajih naše občine je sne-

žna odeja debela en meter in 

več. Taki življenjski pogoji sili-

jo predvsem srnjad ob potoke, 

kjer še najlažje pride do hrane. 

V teh kritčnih pogojih se živali 

držijo v tropih in se le ma lo j j i ; 

bljejo, da ne tratijo energije po 

nepotrebnem. 

Lovci imamo krmišča razpo-

rejena po vseh loviščih, vendar 

je to le dodatno krmljenje. 

Lovce obvezuje zakon o var-

stvu, gojitvi in lovu divjadi ter 

sporazum o dodelitvi lovišča 

med L D in SO, da divjad krmi-

mo in preprečujemo škodo na 

njej. 

Kot že rečeno, se predvsem 

srnjad drži v tropih in ob poto-

kih, kjer je lahek plen potepu-

ških psov. V zadnjem tednu je 

že bilo nekaj primerov, ko so 

psi trgali srnjad. V takem pri-

meru je lovec dolžan pokončati 

potepuškega psa. Določila za-

kona o gibanju psov so zelo ja-

sna, posebno še sedaj, ko raz-

saja nevarna bolezen — stekli-

na, in se lahko psi sprehajajo le 

na povodcu in z nagobčnikom. 

Če lovec opravi svojo dolžnost, 

za katero ga zakon obvezuje, 

pa je običajno najslabši človek 

na svetu. 

Ker izgleda, da zima še ne 

bo pojenjala, lovci prosimo vse 

lastnike psov, da j ih vodijo na 

povodcih, sicer pa j ih imajo 

privezane, kot to določa zakon 

in občinski odlok. Na ta način 

se bomo izognili neprijetno-

stim, saj vsak lastnik psa sma-

tra, da je njegov pes najboljši 

in najbolj pošten. 

V tej stiski pomagajmo pro-

sto živeči divjadi in jo krmimo, 

da bo preživela. 

Komisija za lovstvo 

in ribištvo pri SO Velenje 

nuarja, so Šoštanjčani osvojili četrto 
mesto. Rezultati: Elektra—Libela 
78:85, Elektra—Slovan 93—83, Elek-
tra—Ilirija 67:102. M. Letonje 

Pionirji za 
občinske naslove 

Občinska zveza prijateljev mladine 
je v soboto v sodelovanju s šaleškim 
šahovskim klubom pripravila občin-
sko šahovsko prvenstvo za osnovne 
šole. Tekmovanje je bilo na osnovni 
šoli Mihe Pintarja-Toleda. Pri starej-
ših pionirjih so bili ekipno najboljši 
šahisti osnovne šole Mihe Pintarja-
Toleda, pri posameznikih pa Peter 
Voglar z osnovne šole Antona Ašker-
ca. Pri starejših pionirkah je slavila 
ekipa osnovne šole Bibe Röcka, pri 
posameznicah pa njena članica Joži-
ca Medved. Pri mlajših pionirjih so 
zmagali tekmovalci osnovne šole Mi-
he Pintarja-Toleda, pri mlajših pio-
nirkah pa igralke osnovne šole Bibe 
Röcka. Zmagovalca v posamični kon-
kurenci sta bila Marko Filipič z osno-
vne šole Mihe Pintarja-Toleda in Na-
talija Savie z osnovne šole Bibe Rö-
cka. Razveseljivo je, da je bila udele-
žba največja prav v konkurenci mlaj-
ših pionirjev, kar obeta ponovni 
vzpon šaha v Šaleški dolini. 

Boštjan Škarja 

Namizni tenis 
Ljubitelji namiznega tenisa, ki igra-

jo v občinski rekreacijski ligi, v tek-
movanju za prvenstvo Gorenja in čla-
ni kluba Tempo, so se odločili za pre-
stižno tekmovanje. Na pobudo Tone-
ta Lebarja so se minuli teden srečali v 
telovadnici OŠ Bratov Mravljak, med 
osmimi najboljšimi pa je tokrat naj-
več znanja pokazal najboljši tekmo-
valec Sebastijan Leber. 

Vrstni red: 1. Sebastijan Leber (In-
grad Celje) 14 točk, 2. Franc Hriber-
nik (Gorenje) 12 točk, 3. Spasoje Te-
šanovič (Gorenje) 10 točk, 4. Josip 
Šamu, 5. Marjan Zadravec, 6. Mladen 
Goršek, 7. Janko Novak, 8. Milan 
Djurovič. (hj.) 

Titovo Velenje 

Rokometni turnir 
Jutri in pojutrišnjem (v petek in so-

boto) bodo ljubitelji rokometa po 
dolgem času znova lahko videli v 
Rdeči dvorani športno prireditev. 
Ženski rokometni klub bo organiziral 
mednarodni rokometni turnir, na ka-
terem bo nastopilo kar 6 ekip. Poleg 
dveh domačega kluba, bodo sodelo-
vale na turnirju še igralke Novega 
mesta, Ferotehne iz Izole in Šmartne-
ga ob Paki. V goste pa so povabili tu-
di drugoligaško italijansko ekipo Qu-
attro Mori. S to ekipo iz Sassarija na 
Sardiniji velenjski rokometni klub so-
deluje uspešno že dve leti. Pokrovi-
teljstvo nad turnirjem z naslovom 
Titovo Velenje 86 je prevzel velenjski 
Izvršni svet. 

Turnir bodo slovesno odprli jutri 
ob 18. uri s predstavitvijo vseh ekip. 

Razpored tekem: 
Petek: 18.15: Šmartno — Qattro 

mori, 19.20 — Novo mesto : Šmartno, 
20.25: Quattro mori : Novo mesto 

Sobota: 9.00 Ferotehna : Velenje B, 
10.00 - Velenje A : Ferotehna, 11.00 
— Velenje A : Velenje B, 14.00 — 
Srečanje za peto mesto, 15.15 — tek-
ma za tretje mesto, 16.30 — finalno 
srečanje, 17.45 — podaritev pokalov 
in priznanj. 

Uprava ženskega rokometnega klu-
ba vabi vse ljubitelje tega športa, da v 
petek in v soboto del svojega proste-
ga časa preživijo v Rdeči dvorani. 

(vos) 

Občinsko sindikalno prvenstvo 

V smučarskih skokih . . . 
uvrstitev. Ce bo prijavljencev dovolj, 
bodo organizirali na tekmovanje in z 
njega prevoz z avtobusom. 

Tega vsekakor zanimivega tekmo-
vanja se lahko udeležijo ljubitelji te-
kov vseh starosti, pa tudi obeh spo-
lov. Ženske, pionirji ter moški starejši 
nad 50 let bodo morali preteči tri ki-
lometre dolgo progo, moški ostalih 
skupin pa bodo tekli na šest km dolgi 
progi. Tekmovanje bodo pričeli ob 
10. uri, za njegovo izvedbo pa bodo 
poskrbeli člani tekaške sekcije Smu-
čarskega kluba Velenje. 

Komisija za rekreacijo, oddih in 
delavske športne igre pri Občinskem 
svetu zveze sindikatov Velenje bo 
skupaj s strokovnim svetom za šport-
no rekreacijo organizirala v nedeljo, 
23. februarja, na progi za smučarske 
teke v Šentilju občinsko in sindikalno 
tekmovanje v smučarskih tekih. Prija-
ve za to tekmovanje sprejemamo še 
danes (četrtek) do 15. ure na občin-
skem svetu (telefonska številka 
855—712). Posebej sporočajo, da šte-
vilo udeležencev ni omejeno in bo 
prav množičnost vplivala na ekinno 

. . . v veleslalomu 
Na Golteh pa bo 2. marca občinsko 

sindikalno prvenstvo v veleslalomu 
za ženske in moške ekipe v organiza-
ciji Smučarskega kluba Velenje. Žen-
ske bodo razdeljene v tri skupine — 
do 30. let starosti, od 31. do 40 let, in 

nad 40. let starosti. Podobno moški s 
tem, da bodo v tretji skupini tisti, ki 
so stari od 41. do 50. let, v četrti sku-
pini pa tekmovalci nad 50. let staro-
sti. Začelo se bo ob 9.30. 

MILIČNIKI SO ZAPISALI # MILIČNIKI 

PROMETNE TEŽAVE ZARADI SNEGA 
Na Koroškem so bile ceste v začetku prejšnjega tedna slabo prevozne in ve-

lenjski miličniki so morali zato v Šaleku izločati iz prometa vsa vozila, ki za zim-
sko vožnjo niso bila primerno opremljena. 

TEŽKA POŠKODBA ROKE 
V Gorenju, v tozdu Zamrzovalniki, se je 10. februarja nekaj po 19. uri hudo 

telesno poškodovala Nevenka Jovič. Ostala je brez palca in dela kazalca na roki. 

STISNILO MU JE NOGO 
V torek pa se je zgodila huda delovna nezgoda v Jami Preloge velenjskega 

premogovnika. Bojanu Miklavžini je stisnilo štiri prste desne noge. 

ZRUŠILO SE JE KRIŽIŠČE DOWTY 
Prejšnji teden je bila v velenjskem premogovniku še ena delovna nesreča. V 

Jami Preloge se je zrušilo križišče Dowtj . Pri tem se je zelo hudo telesno poškodo-
val Lovro Kos. 

Z OTROCI PRIŠLA NA POSTAJO MILICE 
Refijo M. so s tremi mladoletnimi otroki izselili iz nezakonito vseljenega sta-

novanja. 12. februarja je prišla z njimi malo pred polnočjo na Postajo milice in jih 
hotela pustiti kar tam. Poklicali so socialno službo, ki je zanje poskrbela. Nezako-
nite vselitve povzročajo miličnikom veliko problemov. 

NAMERNO POŠKODOVAL STROJ 
12. februarja so nekaj pred 14. uro v Tovarni usnja v Šoštanju ugotovili, da je 

nekdo prerezal jermen delovnega stroja. Ker gre za sum, da je nekdo to naredil na-
menoma, so zadevo predali temeljnemu javnemu tožilstvu. 

KRŠILI SO JAVNI RED IN MIR 
V Bifeju BAY je prejšnji ponedeljek malo pred 22. uro razgrajal Stanko N. 

Posredovali so miličniki, ki so močno vinjenega gosta prepeljali na Postajo milice, 
kjer so ga pridržali do istreznitve. Čaka pa ga še račun pri sodniku za prekrške. 

V velenjskem Zdravstvenem domu je 13. februarja proti večeru vinjeni Hasan 
B. izsiljeval bolniško. Da je ne more dobiti, so mu uspeli dopovedati šele miličniki. 

Na delovišče Gradisa je prišel 13. februarja dopoldne vinjeni Štefan N. Ker se 
ni hotel odstraniti, so morali posredovati miličniki. 

15. februarja je prišel Stanko N. k R. K. s katero ima nezakonskega otroka. 
Hotel ji ga je vzeti in to bi mu najbrž brez posredovanja miličnikov tudi uspelo. 

. .P™j.š!fji , e d e n ' e n a P o s t»j ' milice »prespal« tudi Nenad M., ki ie 15. februar-
ja okoli 12. ure razgrajal v Košakih. 

rad io velenje 
I e s t v i c a 
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naslov — izvajalec 

1. T O U C H BY T O U C H - Joy 

2. PAPA C H I C O - Tony Esposito 

3. C A U S E Y O U A R E Y O U N G - C. C. Catch 

4. SAY Y O U N E V E R - Lian Ross 

5. L O N E L Y N I G H T S - Colours 

6. A T T E N C I O N E G O G O R A D I O - Bernie Paul 

7. C E L E B R A T E - Savage 

8. B O L E R O - Fancy 

9. C H A R L E N E - Roxanne 

10. A R A B I A N N I G H T - The Parallel lines 
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